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Penso positivo perche 
son’ vivo, son’ vivo
Če bi novinarji vedeli, da ljudje s pozitivnim odnosom do življenja živijo v povprečju 7 in pol let dlje kot tisti, 
ki povsod vidijo le spletke, zarote, nesrečo in težave, potem bi se morda drugače lotili svojega dela. Če bi 
to vedeli bralci, bi se izogibali takšnih informacij. Če bi vedeli politiki pa bi bili modri.
(Mef) Tudi na to sem pomislil, ko so me 
nekateri novinarski kolegi spraševali ali 
izolski župan res razmišlja o odstopu. 
Razočaral sem jih z odgovorom, da je 
župan prej optimist kot pesimist in da 
dvomim v kaj takega.
Kakšen psihoanalitik bi povedal, da je 
izolski župan optimist, ki ima okoli sebe 
ščit, ki ga varuje pred negativnimi odzivi. 
Teorija namreč pravi, da pozitivni mislec 
ni “ubežnik” pred stvarnostjo, kot števil
ni zmotno mislijo, in se ne zaslepi s svo
jimi fantazijami, čeprav v primeru izol
skega župana lahko dobimo tak občutek. 
In marsikdo mu to zameri. V prvi vrsti 
občani, ki ne morejo reševati, svojih težav 
zgolj s pozitivnim razmišljanjem ampak 
rabijo tudi konkretno pomoč občine in 
morda celo župana. Nekateri samostojno 
ali s pomočjo svetnikov bijejo plat zvona,

čeprav bi, vsaj svetniki, morali vedeti, da 
smo tako stanje v Izoli imeli pred šestimi 
leti, pa smo vendar preživeli.
Morda se je prav zato župan oprijel po
zitivnega razmišljanja kot metode do
govarjanja, tudi političnega. Na žolč, ki 
ga nadenj zlivajo politični nasprotniki, 
odgovarja bolj malo ali pa nič. V občin
skih pisarnah te dni pripovedujejo, kako 
je predstavnik najmočnejše svetniške 
skupine prišel s soglasji dvanajstih svet
nikov za začasno financiranje in zahteval 
sprejem pri županu. Ker ta ni imel časa je 
mladenič zagrozil, da bo strgal glasovni
ce, župan pa mu je odgovoril naj jih str
ga, če misli, da je tako prav.
Pa jih ni. Kot da bi vedel, da je negativno 
razmišljanje neproduktivno in da ima 
negativne posledice za vse. Bolj nega
tivno ko razmišljamo, slabše se namreč

počutimo, in nasprotno: pozitivno, opti
mistično razmišljanje nam daje več mož
nosti za uspeh pri delu in v zasebnem 
življenju.
Tako pravi teorija, vendar se zgolj v teoriji 
ne da živeti. Je pa dobro, če jo primerno 
vnašamo v prakso. Za marsikaterega ak
terja aktualne politično novinarske scene 
v naši občini bi bilo dobro, če bi kdaj pa 
kdaj odložil orožje in si privoščil ležanje 
na plaži, z možgani na OFF in čivavo na 
straži. Potem nekateri ne bi hiteli z izja
vo, da je župan strankam ukinil internet 
ampak bi povedali, da je distributer po 
pomoti izklopil prav njihovo stavbo.
Naš župan morda res ni najboljši na sve
tu. Vsak od nas Izolanov in tudi avtor tega 
zapisa je lahko prepričan, da bi bil boljši. 
Ampak, na volitvah je zmagal in zdaj je 
naš. Vsaj še 30 mesecev.

Impresija
Igranje klavirja je nenehno iskanje. 
Iščeš med legami, tipkami in toni, 
kar enim je tlaka, drugim so sanje 
zato eni so pravi in drugi so kloni. 
Zame v teh tipkah ni več skrivnosti 
poznam jih tako kot oče družino, 

a včasih mi je vseh teh tonov zadosti 
in si zaigram navadno tišino. 

Prste prekrižam, zatisnem oči,
1 utapljam se v morju zvočnih napitkov, 
s in kadar ob tem še lepo zadiši 

je to impresija čistih užitkov.
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Zaskrbljeni uradniki
Medtem ko se svetniki prerekajo in 
merijo moči pa so občinski uradniki za
skrbljeni, saj so letos pripravili že tretjo 
različico proračuna. Gre za 400 strani 
obsegajoč dokument katerega bistvo je, 
da mora končni izračun znašati nič.

Veselje ob polstoletnici
Medtem ko so na občini zaskrbljeni 
pa so bili tako-le dobre volje na pro
slavi ob 50 letnici izolske knjižnice.

lC Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izda - isola

P0NEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

ur) TEL.: 041/ 650 375
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Teden dni sprejemanja 
začasnega financiranja
Zapleti s sprejemanjem proračuna občine Izola za leti 2008 in 2009 so v dneh od prejšnjega do tega 
Mandrača dosegli stopnjo, ko je v zraku dišalo po nekakšni parlamentarni, natančneje, svetniški 
krizi, slišati pa je bilo celo govorice o županovem odstopu. Pa se je pokazalo, da je bilo dima veliko 
več kot ognja, čeprav so bili v dogajanje vključeni tudi izolski gasilci.
Gasilci so namreč pred tem zagrozili, da bodo 

odložili uniforme, ker jim občina ne plača niti 

zavarovanja, po pogovoru s strokovnimi služ

bami pa so le dobili del svojega denarja.

Dobili so ga tako, da so v občinskem 
računovodstvu opravili malo prerazpo
reditev, saj zaradi nesprejetega prora
čuna lahko letos namenijo za določene 
dejavnosti le toliko denarja, kot so ga 
plačali v enakem obdobju lani. Seveda 
se kaj takega lahko stori, toda predstav
ljajte si, da bi takšne zahteve postavili 
vsi proračunski porabniki. In prav to se 
lahko začne dogajati v naslednjem me
secu ali dveh, ko bo še vedno veljalo le 
začasno financiranje, saj proračuna naj
manj do srede maja svetniki še ne bodo 
sprejemali. Da bi se izognili morebitnim 
očitkom o neusklajenosti datumov skli
cev sej in javnih razprav, so se na občini 
namreč odločili, da bodo postopek izpe
ljali po črki papirja, to pa pomeni, da bo 
predlog obravnavan 15. maja. Simbolič
no, natanko ob koprskem občinskem 
prazniku.

Četrtek, 27. marca 2008______

Prekinitev 13. redne seje

Za 16. uro sklicana 13. redna seja Ob
činskega sveta Občine Izola se je začela 
z zamudo, saj sta na začetku seje vodji 
svetniških skupin SD in LDS podala 
predloge za razširitev dnevnega reda 
z utemeljitvami in priloženimi gradivi. 
Vodja svetniške skupine LDS, g. Robert 
Mulec, je za razširitev dnevnega reda 
predlagal Odlok o spremembah in do
polnitvah odloka o določitvi namemb
nosti luke v Občini Izola in prenosu 
luke v upravljanje - skrajšani postopek 
ter razveljavitev javnega razpisa za do
delitev neprofitnih stanovanj v najem. 
Vodja svetniške skupine SD, g. Aleksej 
Skok, je za razširitev dnevnega reda 
predlagal Odlok o začasnih ukrepih za 
zavarovanje urejanja prostora za ob
močje prostorskih ureditvenih pogojev 
za podeželje Izola, predlog sprememb 
in dopolnitev Odloka o ureditvi statusa 
javnega podjetja Komunala Izola, d.o.o.

ter vključitev obravnave Sklepa o zača
snem financiranju Občine Izola v obdo
bju januar - junij 2008 na redno sejo. 
Odločanje o tem je sicer že potekalo na 
2. korespondenčni seji.
Nekaj zavrnili nekaj dodali 
Ob sprejemu dnevnega reda je nav
zočih 22 svetnikov z večino glasov 
najprej glasovalo za umik 5. in 6. 
točke z dnevnega reda, to je Letnega 
poročila javnega podjetja Komunala 
Izola d.o.o. za leto 2007 in Obrav
navo predloga cen komunalnih sto
ritev. V nadaljevanju pa so svetniki 
z večino glasov sprejeli razširitev 
dnevnega reda na tri omenjene 
predloge: o razveljavitvi javnega 
razpisa za dodelitev neprofitnih 
stanovanj v najem, Odloka o komu
nalnih privezih (zmanjšanje števi
la dnevnih privezov) ter Odloka o 
prostorskih ureditvenih pogojih za 
podeželje Izola (zavarovanje pred 
nelegalnimi gradnjami) ter predlog 
sprememb in dopolnitev Odloka 
o ureditvi statusa javnega podjetja 
Komunala Izola (poskus prevzema 
Komunale).
Rešila jih je tehnika 
Vendar se je ob razpravi glede ustre
znosti predloga za razširitev dnevnega 
reda na obravnavo Sklepa o začasnem 
financiranju Občine Izola v obdobju 
januar - junij 2008, katerega pa župan 
zaradi korespondenčne seje ni sprejel, 
pokazalo, da je elektronsko glasovanje

ves čas potekalo nepravilno in tehnično 
neustrezno, kar so potrdili svetniki s 
preverbo izpisov. Zaradi navedenega je 
župan, po sporočilu občinske službe za 
stike z javnostjo, do nadaljnjega prekinil 
13. redno sejo Občinskega sveta Občine 
Izola in jo bo nadaljeval, ko bodo teh
nični pogoji preverjeni in zagotovljeni.

28. marec 2008
Nesklepčna korespondenca

Najprej pojasnilo, kako je lahko dopi
sna seja nesklepčna. Občinska uprava 
pošlje svetnikom glasovnice, Jti jih ti 
vrnejo strokovnim službam. Če jih ne 
vrnejo se šteje, da jih na seji ni bilo. In 
tudi 2. korespondenčna seja Občinskega 
sveta Občine Izola v zvezi z obravnavo 
točke Sklepa o začasnem financiranju 
Občine Izola v obdobju januar - junij 
2008 ni bila sklepčna. Zupan Občine 
Izola je tako že naslednji dan sklical 3. 
korespondenčno sejo z enako točko in 
dodatno razširjeno obrazložitvijo. Seja 
naj bi se zaključila v ponedeljek 31. 
marca 2008 ob lOh, saj je treba tak od
lok sprejeti pred koncem trimesečnega 
obdobja.

Istega dne smo novinarji prejeli obve

stilo, da bo, zaradi suma storitve ka

znivega dejanja zlorabe uradnega po

ložaja ali uradnih pravic po 261. čl. KZ, 

župan Občine dr. Tomislav Klokočovnik 

pri pristojnem Okrožnem državnem 

tožilstvu vložil kazensko ovadbo zoper 

bivšo županjo Občine Izola, go. Bredo 

Pečan.

Razlog za vložitev kazenske ovadbe 
je v tem, da je bilo na podlagi notra
nje revizije o zakonitosti in namen
skosti dodeljevanja in porabe sred
stev Občine Izola Društvu Drevo 
življenja od leta 2004 do leta 2006 
v obdobju županovanja ge. Brede 
Pečan, ugotovljeno, da je pri slednji 
podan sum storitve kaznivega de
janja zlorabe uradnega položaja ah 
uradnih pravic, in sicer predvsem 
zaradi osebnih ravnanj ge. Brede 
Pečan v zvezi s financiranjem in iz
gradnjo objekta na Cetorah nad Izo
lo za potrebe zgoraj omenjene Tera
pevtske skupnosti Drevo življenja. 
Glede na zgoraj navedeno, bo žu
pan Občine Izola, v skladu z 2. odst. 
286. čl. KZ, po uradni dolžnosti vlo
žil kazensko ovadbo zoper gospo 
Bredo Pečan, vse v smeri, da se v 
ustreznem postopku razčistijo vse 
okoliščine primera.
Neposredno po najavi kazenske 
ovadbe je poslanka Breda Pečan 
povedala, da zaradi ovadbe ni v 
skrbeh, saj je opravljala dobro 
delo in zaradi tega nima slabe ve
sti, ovadbo pa so ji tako ali tako 
napovedovali že vsaj leto dni.

31. marec 2008

V TRETJE JE ŠLO

Iz službe za stike z javnostjo 
občine Izola so sporočili: 3. 
korespondenčna seja Občin
skega sveta Občine Izola v 
zvezi z obravnavo točke Skle
pa o začasnem financiranju 
Občine Izola v obdobju janu
ar - junij 2008 je bila sklep
čna. Za sprejem podaljšanja 
sklepa o začasnem financira
nju je glasovalo vseh 23 svet
nikov.
To seveda ne pomeni kakšne
ga izboljšanja glede na prve tri 
mesece tega leta, vendar vsaj 
zagotavlja preživetje večini 
proračunskih porabnikov. Če 
tega sklepa ne bi sprejeli bi 
morali o zapletu obvestiti fi
nančno ministrstvo, obveljal 
pa bi predlog župana, čeprav 
ne bi bil potrjen s strani svet
nikov.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
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Ali nam bo mesec maj ob 
cvetju dal tudi proračun?
Izolski proračun je dokument, ki obsega nekaj nad 400 strani, od tega je četrtina gradiva izrazito finančnega, kar pomeni, da je treba /Aj
vse postavke dobro uskladiti, tako da na koncu občina konča leto vsaj s pozitivno ničlo. V načrtovanju proračuna za letos je bilo
največ očitkov na račun nerealno zastavljenih prihodkov, zdaj pa je predlog okleščen še za dodatne več kot 4 milijone Eurov. /z Ì6?p

Izolski občinski svetniki bodo o spre

menjenem proračunu ponovno razprav

ljali 15. maja. Do takrat bodo opravili 

še obvezno javno obravnavo in pripra

vili morebitne amandmaje k predlogu 
proračuna.

Zanimivo je, da nekatere svetniške sku
pine, ki najbolj nasprotujejo sprejemu 
proračuna sploh niso oddale svojih pred
logov pa tudi pri amandmajih se niso 
posebej potrudili. V gradivu za obrav
navo smo tako našli tudi amandma, ki 
bolj spominja na kavarniški zapis kot 
na resen dokument za obravnavo na 
občinskem svetu. Kakorkoli že, spreje
manje proračuna je odgovorno početje 
in svetniki naj bi tokrat po črki zakona 
dobili na vpogled spremenjen proračun 
z naslednjim dopisom. V uvodni obra
zložitvi je župan zapisal:

Upoštevali smo večino mnenj
Pred Vami je dopolnjen in usklajen 2. 
predlog Proračuna občine Izola, za leti 
2008 in 2009, tako v vsebinskem, kot 
tehničnem smislu. O sami vsebini pro
računa in razvojnih načrtih občine Izola 
smo v preteklem, sedaj že štirimeseč
nem obdobju veliko razpravljali, ter se 
medsebojno usklajevali na več sreča
njih med vsemi političnimi strankami.
V veliki večini, takorekoč v več kot de
vetdesetih odstotkih so v tem osnutku 
upoštevana mnenja in predlogi vseh, ki 
so kakorkoli želeli uveljaviti svoje priza
devanje za razvoj občine Izola.
Problemi zaradi nesprejetega prora
čuna, ki jih ima celotna občcina Izola, 
tako občani, kot vsi Javni zavodi, Javno 
podjetje Komunala, d.o.o. Izola, kot tudi 
različna društva in drugi, so vsem zna
ni. Potrditev proračuna je torej nujna za 
nemoteno izvrševanje zakonskih nalog 
Občine Izola ter za delovanje uporabni
kov proračunskih sredstev.
Na več kolegijih klubov svetnikov (29. 
2., 3. 3. in 10. 3.2008), je bilo dogovor
jeno, da poteka usklajevanje tako dolgo, 
dokler ni osnutek predloga proračuna 
usklajen v celoti. Med drugim so po
tekala še dodatna usklajevanja s po
samičnimi političnimi strankami, tako 
je bil sestanek s predstavniki LDS (7. 
3.), kjer so podali svoj predlog za zvi
šanje odhodkov, 13. marca je potekal 
sestanek s svetniško skupino SD, ki pa 
svojih pisnih predlogov ni podala, pač 
pa samo ustno mnenje. Kljub temu smo 
njihovo mnenje v največji možni obliki 
upoštevali. Predlogov drugih svetniških 
skupin, ki so bili podani že pred 31. ja
nuarjem ni posebej navedenih, ker so 
bili že podani in tudi obrazloženi, ter so 
ostali tudi v 2. predlogu proračuna.

Okleščen proračun
V prvem predlogu proračuna z 20. fe
bruarja.2008, so skupni odhodki znašali 
34.066.874 EUR, prihodki pa 34.713.123 
EUR. Zaradi pripomb nekaterih svetniš-

kih skupin in posameznih svetnikov so 
bili prihodki in odhodki zmanjšani za 
nekaj več kot 4 milijone Evrov, tako da 
zdaj znašajo prihodki in odhodki za to 
leto nekaj več kot 29 milijonov (sku
pna višina prihodkov 29.621.148 EUR, 
višina odhodkov pa 29.553.982 EUR). 
V letu 2009 pa so prihodki planirani v 
višini 36.514.369 EUR in planirani od
hodki v višini 35.257.868 EUR. Plani
rani proračunski presežek v letu 2008 
tako znaša 67.166 EUR, v letu 2009 pa 
znaša planirani presežek prihodkov

SD je za prerazporejanje
Izolski Socialni demokrati so na tiskovni konferenci, ki so jo sklicali neposredno potem, 
ko so na občino odnesli glasovnice vseh 12-tih svetnikov, ki delujejo v neformalni 
protižupanski koaliciji, razložili svoje poglede na dogajanje v naši občini.

Stara in nova garda: Svetovalka župa
na, Monika Sečnik in vodja Urada za 
družbene dejavnosti, Miran Žlogar
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Strokovne službe so v pripravi pred
logov proračuna dobile dokaj malo 
predlogov in amandmajev. Nekateri 
so bili podani kar na način, kot ga 
vidite na zgornji fotografiji.
Zdaj, ko je nov predlog v obravnavi 
je verjeti, da bodo postopke vendar
le vzeli bolj resno in odgovorno kot 
doslej.

nad odhodki 1.256.501 EUR.

Obrazložitev sprememb
Pri nedavčnih prihodkih so največje 
znižanje naredili pri prihodkih iz naslo
va komunalnega prispevka, in sicer v 
višini 981.370 EUR. Pri kapitalskih pri
hodkih je prišlo do znižanja iz naslova 
prodaje poslovnih prostorov in objek
tov ter iz naslova prodaje stanovanj in 
stanovanjskih objektov, vse skupaj v vi
šini 3.490.030 EUR. Zvišali pa so se pri
hodki od prodaje zemljišč za 1.058.250 
EUR. Za 40.000 EUR so zvišali prihodke 
iz naslova podeljenih koncesij.

Zamuda že ima posledice
Zaradi zamude pri sprejemanju prora
čuna pa so transferni prihodki za in
vesticije znižani za 1.529.035 EUR. Na 
enak način so znižali tudi prihodke, ki 
bi jih lahko prejeli iz sredstev prora
čuna Evropske unije. Gre za sredstva 
proračuna Evropske unije za struktur
no politiko, kjer so prihodki znižani za 
197.814 EUR. Brez potrjenega proraču
na se Občina Izola ne more pravočasno 
prijaviti na razpise. Predvidevajo, da bo 
zaradi tega izgubljenih 1,7 mio EUR, ki 
bi jih lahko pridobili iz državnega pro
računa in iz sredstev Evropske unije. 
Osnutek predloga proračuna za leti 
2008 in 2009 je zakonito pripravljen do
kument, razvojno naravnan in njegovo 
izvrševanje pomeni velik korak naprej 
za občino Izola, je še zapisano v dopi
su k novemu predlogu proračuna. Ali 
bodo občinski svetniki zdaj odgovorne
je obravnavali ta dokument in se poli
tično lotili kakšnih primernejših tem pa 
bo moč videti prav kmalu, (ur)

Na tiskovni konferenci Socialnih demokra

tov so: Breda Pečan, Aleksej Skok in Marino 

Domio govorili o aktualnem dogajanju glede 

proračuna in začasnega financiranja.

Aleksej Skok je spomnil, da je župan 
Klokočovnik z neutemeljeno prekini
tvijo seje kršil 40. in 56. člen poslov
nika, saj to, da glasovalna naprava ne 
deluje ni opravičljiv razlog. Poleg tega 
je kršil tudi zakon o lokalni samou
pravi. Sami si želijo čimprejšnje na
daljevanje seje in če jo župan ne bo 
sklical bodo predlagali 17. april kot 
datum naslednje seje. Po zakonu ima 
župan sedemdnevni rok za sklic seje, 
če je pa ne bo sklical jo bodo svetniki 
sami, saj poslovnik predvideva, da je 
dovolj ena četrtina svetnikov za sklic 
seje. V tem primeru bo po poslovniku 
vodil sejo eden izmed požupanov ali 
naj starejši svetnik (Anton Juriševič), 
če župan ne bo prisoten.
Poslanka Breda Pečan je omenila, da 
določena društva, ki so v javnem in
teresu ne dobivajo denarja in tako 
zaposleni že od januarja ne dobivajo 
plač. Zato bodo predla
gali tudi sklep, za pre
razporeditev denarja za 
ta društva (Rdeči križ in 
Društvo prijateljev mla
dine). Kot je slišati naj 
bi na občini trdili, da je 
Računsko sodišče reklo, 
da se denar ne sme raz
porejat v obdobju zača
snega financiranja.
»To ni res! Po začasnem 
financiranju se ne sme le

povečevati število zaposlenih na občini. 
To pomeni, da so vse zaposlitve to leto 
nezakonite!« je dejala poslanka.
Prav tako je spomnila, da za cesto A in 
krožišče za minulo leto ni postavke in 
ker to leto proračun ni še sprejet so v 
prekršku. Občino lahko zato po zako
nu o javnih financah doleti kazen v vi
šini pol milijona tolarjev do milijon in 
pol tolarjev (2083 do 6250 eurov). 
Pečanova je predlagala prerazporeditev 
sredstev iz naslova pravnega varstva, saj 
to leto ta postavka naj ne bi bila tako vi
soka. Aleksej Skok je ob koncu spomnil, 
da najbolj pogrešajo komunikacijo 
med županom in opozicijo, saj naj bi 
zadnji formalni sestanek z njimi glede 
proračuna bil 13. marca.
Ob koncu pa so novinarje še obvestili, 
da so celotni stavbi na Plenčičevi odte
gnili internet. Nekdo na občini naj bi na 
lastno pest sporazumno prekinil pogod
bo s SIOL-om. Poleg svetniških skupin 
(SD, SDS, Desus, ...) imajo v stavbi na 
Plenčičevi še prostore upokojenci, borci 
in šahovsko društvo. Vsi so ostali brez 
interneta.
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Akcija - reakcija

SDS in vlada na 
posvetu v Izoli
Volitve so vse bliže in čeprav v SDS pravijo, da bodo najprej do konca kvalitetno 
opravili s predsednikovanjem Evropski uniji, se vendarle tudi oni pripravljajo 
na jesenski državnozborski spopad.
Medtem ko smo mi v Izoli bili svoje bitke 

pa je na pogovore o reševanju svojih težav 

v Izolo prišel premier Janez Janša, ki se je 

udeležil letnega posveta SDS.

Na posvetu so bili tudi nekateri drugi 
vidni predstavniki vladajoče SDS kot 
so predsednik državnega zbora France 
Cukjati, minister Virant, bivši minister 
Bručan ter ostali ministri iz strankine 
kvote. “SDS bo na volitvah v DZ tako kot 
pred štirimi leti nastopal odprto in pove
zovalno,” je po letnem posvetu stranke 
dejal Janez Janša. Na posvetu bodo po 
njenih navedbah obravnavali vprašanja 
trajnostnega razvoja Slovenije, problem

prevelike centralizacije in enakomer
nejšega razvoja ter naloge, ki jih pred 
državo postavlja drugi cikel Lizbonske 
strategije za rast in delovna mesta. Jan
ša je demantiral tudi navedbe Andrijane 
Starine Kosem glede netrasparentne pri
vatizacije in zavrnil očitke glede klien- 
telizma in korupcije. “Mogoče je, da je 
imel kdo kakšne druge namene ali želje, 
vendar mu v mandatu te vlade to ni us
pelo,” je dejal premier. Starina Kosmova 
je za časnik Večer namreč dejala, da se 
je vsak četrtek pred zasedanjem vlade, 
sestajala nekakšna neformalna skupina 
za privatizacijo, ki naj bi odločala o tem, 
komu bo država prodala svoj delež v po
sameznih gospodarskih družbah.

Izjava podžupana

V brezplačniku Žurnal sem zasledil 
izjavo, ki jo je podal podžupan obči
ne Izola. Zanima me ali gre za uradno 
stališče občine Izola?
Verjamem, da nad tem kje in kaj 
počne koprski župan nimamo vpliva 
(dasiravno je v resnici zbolel), me pa 
zelo zanima ravnanje naše občine in 
verjamem, da moramo biti svetnice in 
svetniki o tem obveščeni.
Dejstvo je, da smo še v času volitev 
govorili o sodelovanju s sosednjimi 
občinami (nesodelovanje smo očitali 
tudi nekdanjemu občinskemu vod
stvu), o razvoju in o tem, da bomo 
nadoknadili izgubljeno.
Danes je stanje povsem drugačno. 
Kolikor gre razumeti iz medijev, pa 
tudi drugače, je ravno naša občina 
tista, ki je „skregana“ s sosednjimi. 
Komentarji in izjave, ki jih lahko be
remo v medijih gotovo ne sodijo v 
okvir političnega dialoga, „vtikanje“ 
naše občine v koprsko (zadnja pri
mera sta Komunala Koper in zgornja 
izjava) pa nam gotovo ne bodo prine
sli nič dobrega. Spore, ki so jih neka
teri zakuhali med seboj bodo tako le 
še poglobili.
Ne vem, kako si predstavljamo iz
gradnjo tunelske povezave med Izolo 
in Koprom. Ne predstavljam si kako 
bomo vzdrževali prepotrebne skupne 
projekte (varna hiša, vodovod, odla
gališče odpadkov...). Še najboljbolj 
pa me v tem trenutku skrbi dejstvo, 
da se moramo priključiti na čistilno 
napravo. Če povem po domače: „naš 
drek bomo po tlačnem vodu porivali 
v Koper". Ne želim si, da bi otročje 
izjave in neprimerni komentarji spore 
zanetili do te mere, da bi imeli težave 
celo pri projektih, ki so tik pred njiho
vim uspešnim zaključkom.
Modro bi bilo, da se takim izjavam 
vsaj izogibamo, če pa že ne gre dru
gače, naj se poznavalci, ki jih dajejo, 
jasno opredelijo v čigavem imenu go
vorijo.
Torej, če gre za uradno stališče občine 
Izola, predlagam, da njegovo „urad- 
nost“ preverimo na Občinskem svetu.
V kolikor gre le za izjavo posameznika 
ali celo nerodnost, pa naj se to mediju 
tudi sporoči in zahteva popravek.

Aleksander Krebelj, 

IJN

Odgovor svetnikom SDS

Kdo si v Izoli ne želi mla
dinskega centra?
Ker sem bila v prejšnji številki Man- 
drača neposredno omenjena, se čutim 
dolžno pojasniti, kdo si pravzaprav ne 
želi mladinskega centra v Izoli. Naj spo
mnim, da je bila v prejšnjem mandatu 
izdelana celotna projektna dokumenta
cija za izgradnjo mladinskega centra z 
mladinskim hotelom, podzemno gara
žo in urejenim zunanjim prizoriščem 
na območju Arrigonija. Januarja 2006 
je bila v Manziolijevi palači pripravljena 
razstava vseh natečajnih nalog in idej
nih rešitev, ki so bile podane s strani 16 
projektantov. Kolega iz svetniške skupi
ne SDS si te razstave očitno nista nikoli 
ogledala - morda se jima zdi mladinski 
center nepomemben del razvoja naše 
občine. Večina trenutnega vodstva ob
čine pa takrat v Izoli še sploh ni živela, 
tako je logično, da si teh projektov ni 
niti mogla ogledati.

Kdo je Izolan ?

Aleks, te vsaj malo grize vest, da si 
kot izdajalec v Blatnem Dolu pov
zročil blokado projektov, ki smo jih 
skupaj obljubljali volilcem, zato smo 
dobili podporo! Večina je bila in je 
zdaj ni na tesno, en sam glas - tvoj. 
Prej je biio 12:11, zdaj je 11:12. Če 
se ti ne bi postavil na drugo stran, bi 
Izolani dobili vse, kar smo jim skupaj 
obljubljali. Ne glede na to, kaj Tomiju 
očitate, vse naše projekte bi z lahkoto 
izpeljali.Tistih “7501” Izolanov, ki so 
te skupaj s Tomijem podprti si izdal, 
ker zaradi tebe, enega glasu, ne bodo 
dobili tistega, kar si jim obljubljal, da 
te volijo - MAR NI TO IZDAJA? Drugih 
“7499” Izolanov nisi mogel ne priza
deti in ne razveseliti, ker niso nikoli 
računali nate.
TOREJ DRAGI ALEKS, IZOLANE SI 
IZDAL TI, ZARADI TEBE SE IZOLA 
NE BO RAZVIJALA IN TEBI -TAKO 
SI POKAZAL - NI MAR ZA USODO 
IZOLE.
ZATO TI PREDLAGAM, DA V KO
RIST CELOTNE IZOLE IN V POPRA
VO KRIVICE, KI SI JO STORIL 7501 
IZOLANU, ODSTOPIŠ IZ STRANKE 
IN SVETA IN PREPUSTIŠ MANDAT 
NASLEDNJEMU, KI BO ZNAL IZPOL
NJEVATI DANE OBLJUBE.
Na koncu pa se o tem kdo je Izolan? 
Izolan po prebivanju, Izolan po roj
stvu, izolan po otroštvu, Izolan po 
domu, Izolan po duši, Izolan po tru
du za razvoj mesta,... Mar je Izolan po 
duši lahko človek, ki prebiva v Izoli in 
s svojim glasom v Občinskem svetu 
zavira razvoj tega mesta?

Čeprav ne dolgo, ma v celoti Izolan
Darko Grad.

Zdaj pa slišimo predloge, da naj bi bil 
mladinski center, oziroma mladinski 
dom, kot mu na občini pravijo, vgrajen 
v bodoči kulturni center, za katerega pa 
ni še nobene idejne zasnove, nobenega 
projekta.
Logično se sprašujemo, zakaj je potreb
no vsebino mladinskega centra premi
kati iz Arrigonija, ki je bil že v preteklo
sti prizorišče mladinskih dejavnosti, v 
neko novo stavbo, za katero še niti ne 
vemo, kje bo stala in kakšne vsebine bo 
ponujala. Potem pa pogledamo predlog 
proračuna za leto 2009 in v trenutku 
postane vse jasno kot beli dan! S pro
dajo letnega kina Arrigoni in zgradbe 
na Dantejevi 18 se bo v občinsko bla
gajno steklo skoraj 3,5 milijonov EUR. 
Občinsko vodstvo je verjetno že našlo 
investitorja, ki bo v Arrigoniju sezidal 
luksuzna stanovanja, saj tako elitna lo
kacija v neposredni bližini morja očitno 
ne more biti namenjena mladini. Ja, ni 
kaj, denar je res sveta vladar.

Kristina Zelič,

Mladi za Izolo

HiE Pl ■ftUl I

demokrottk

Visoka šola za turizem Portorož vabi na 4. strokovno srečanje z naslovom 
NOVA EVROPA - NOVA DESTINACIJA ZDRAVJA, ki ga organizirajo ob Svetov

nem dnevu zdravja, in sicer v ponedeljek, 7. aprila 2008 
v Veliki predavalnici, v prostorih UP Turistice, Obala 11 a, 6320 Portorož.
Govorili bodo o RECEPTU ZA ZDRAVO ŽIVLJENJE V SOŽITJU ŠPORTA IN TURIZ
MA, o NADZORU NAD UKREPI ZA PREPREČEVANJE RAZMNOŽEVANJA LEGIO- 
NEL V NASTANITVENIH OBJEKTIH, o KULINARIČNEM TURIZMU, o ZADOVOLJ
STVU GOSTOV PRI DODATNI PONUDBI “FENG SHUI” V TERMAH DOBRNA, o 
KRAJINSKEM PARKU SEČOVELJSKE SOLINE, o AKTIVNOSTI EU NA PODROČJU 
PREPREČEVANJA IN ZDRAVLJENJA ODVISNOSTI OD PREPOVEDANIH DROG, o 
PREPOVEDI KAJENJA IN TURIZMU itd. Kotizacije ni.

m 1 'MOSKOfif
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
zo parke, vrtove, cvetlična korita...
SADIKE:
pelargonijl 
verben, daliet 
enoletnic....
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Kdo je hotel delno vodno 
dovoljenje skriti v predal?
Občina Izola je prejšnji teden prejela delno vodno dovoljenje s katerim ji Ministrstvo za 
okolje in prostor podeljuje vodno pravico za neposredno rabo morja za “pristanišče Izo
la”. To bi pomenilo, da občina Izola lahko gradi pomol B in postavlja pontonske pomole 
za komunalne priveze. Upravljalci marine že najavljajo pritožbe na omenjeno dovoljenje.
S tem dovoljenjem je Ministrstvo občini po

delilo pravico za uporabo pristanišča, se

vernega in glavnega pomola ter mandrača 

in obalnega zidu ob Sončnem nabrežju.

Gre za 177 kvadratnih metrov akvatorija. 
V obrazložitvi Ministrstvo pojasnjuje, da 
je občina Izola januarja 2004 podala 
zahtevek za izdajo vodnega dovoljenja 
za celotno območje pristanišča Izola. 
Februarja letos pa je bila na Ministrstvu za 
okolje in prostor izvedena ustna obravna
va v postopku izdaje gradbenega dovolje
nja za gradnjo pomola B s sekundarnimi 
pomoli za komunalne priveze, manipula
tivne ploščadi in pešpoti s komunalno ure
ditvijo v Marini Izola. Vlogo za gradbeno 
dovoljenje je vložil Marinvest d.o.o.
Eden od zaključkov obravnave je bil, da 
mora investitor dopolniti vlogo za izda
jo gradbenega dovoljenja z dokazili o 
pravici do gradnje (koncesijo za vodno 
zemljišče in pogodbe za kopenski del) 
v roku 60 dni, v mesecu dni pa bi moral 
Marinvest Ministrstvu posredovati kopijo 
vloge za prilagoditev območja vodne pra
vice. Območje za katerega išče gradbe
no dovoljenje je namreč že vključeno v 
vlogo Občine Izola za izdajo vodnega 
dovoljenja za komunalno pristanišče. 
Drugače povedano, za tisti del zaliva, kjer 
naj bi Marinvest gradil pomol je že podana 
vloga občine za izdajo vodnega dovoljenja 
za komunalno pristanišče. Ministrstvo v 
odločbi še ugotavlja, da vloga Marinvesta 
do izdaje dovoljenja ni prišla na Ministr
stvo, zato je to izdalo omenjeno vodno 
dovoljenje občini Izola.

Seveda bi človek pričakoval, da bodo na 
občini veseli takšnega dovoljenja, saj je 
Ministrstvo vendarle dalo njim pravico do 
posegov v ta del izolskega zaliva, vendar 
očitno ni čisto tako. Dejstvo je namreč, 
da je občina v letošnjem letu skušala do
seči dogovor z upravljalci marine glede 
gradnje pomola B, tudi v luči odškodni
ne, s katero je upravljalec, zaradi zamud 
pri gradnji pomola, grozil občini.
Pod pritiskom takšne grožnje so predstav
niki občine menda želeli doseči nekakšen 
dogovor, posebej glede tega ali bo del po
mola namenjen tudi komunalnim prive
zom, kar naj bi bilo dogovorjeno že pred 
leti. Vendar pa italijanski lastnik marine ni 
pristal na takšno delitev vode v zalivu na 
komercialni in komunalni del. Posledica 
tega neusklajevanja je bila tudi zaustavi
tev del pri sidranju pontonskih komunal
nih privezov.
Zanimivo je, da je na odločbo opozorila po
slanka Breda Pečan, saj iz občinskih pisarn 
ni prišla informacija o pridobljenem vod
nem dovoljenju za Občino Izola. Nekateri 
to skrivnostnost povezujejo celo s tem, da 
je bil podžupan Bojan Zadel, ki je zadol
žen za urejanje prostora in gradnje, pred 
leti nadzornik gradnje izolske marine. 
Njegovega pojasnila glede te problematike 
nismo dobili, zato pa je lastnik Portinga, 
dr. Enrico Calassi, že napovedal pritožbo 
na Ministrstvo za okolje in prostor. Pravi, 
da je Marinvest oddal vlogo veliko pred 
občino in da je zanje ta dokument povsem 
nelegitimen, saj sploh ne bi smel biti iz
dan. Ministrstvo so na to že opozorili in 
povedali, da bodo, če ministrstvo samo ne

bo preklicalo izdanega dovoljenja sprožili 
postopek za dokazovanje nelegitimnosti 
tega dokumenta. Zanima ga tudi, kako je 
poslanka prišla do tega dokumenta, glede 
na to, da ga oni še niso prejeli, (ur)

Svetniške pobude

Manj privezov za trženje, več za občane
Svetnik LDS, Robert Mulec, je pripravil 
predlog Odloka o spremembah in dopolni
tvah odloka o določitvi namembnosti luke 
v Občini Izola in prenosu luke v uprav
ljanje, ki naj bi ga sprejeli po skrajšanem 
postopku.
Svetnik predlaga, da se črta člen odloka, 
ki govori, da se dnevni privez v luki Izola 
vrši na mestu, ki ga odredi Luška kapita
nija oz. luški redar upravljalna luke. Tarifo 
za dnevni privez plačujejo vsi lastniki oz. 
uporabniki plovil, če se z njimi zadržujejo 
v luki več kot 2 uri.
Po predlogu svetnika naj bi vse dnevne in 
komercialne priveze namenili za komu
nalne priveze. Interes občanov je izredno 
velik, zato meni, da se je v tem primeru 
Občina dolžna odreči trženju privezov in s 
tem vsaj nekoliko zmanjšati število čakaj
očih na privez.
V nadaljevanju pove, da je na Sončnem 
nabrežju trenutno 119 privezov, od tega 90 
privezov za občane Izole, 8 (zasedenih) in 
4 (prosti) komercialni privezi za slovenske 
državljane, ki živijo izven Izole, 10 dnev
nih privezov in 7 komercialnih privezov 
za tujce. V mandraču je 62 privezov, od 
tega 44 komunalnih privezov za občane 
Izole in 18 privezov namenjenih ribičem. 
Na sidrišču je 81 privezov, od tega 38 ko
munalnih privezov za občane Izole, 40 
komercialnih privezov za državljane Slo
venije, ki živijo izven Izole in 3 dnevni pri
vezi. Skupaj je torej 262 privezov, od tega 
190 komunalnih privezov za občane Izole 
in ribiče, 52 komercialnih privezov za tiste 
lastnike, ki živijo izven Izole, 7 komerci
alnih privezov za tujce in 13 dnevnih pri
vezov. Na listi čakajočih za privez je 524 
lastnikov, od tega je 513 prošenj s strani 
občanov Izole in 11 prošenj lastnikov, ki 
živijo izven Izole.

Čisto zgoraj: Projekt marine iz leta 
1991 v glasilu takratnega Galeba. 
Zgoraj: Skica, ki jo je dovoljenju do
dalo Ministrstvo

Telekomunikacije v Izoli

Lani, točneje 29.11.2007 sem podal pobudo 
(kopija je na hrbtni strani tega vprašanja), v 
kateri sem med drugim zapisal: Z željo po 
informiranosti vseh svetnikov in v smeri kva
litete storitev predlagam (dajem pobudo), da 
strokovne službe za naslednjo sejo pripravijo 
izčrpno informacijo o stanju na področju te
lekomunikacij v naši občini, pri čemer naj ne 
pozabijo na »optiko«, RTV, GSM in druge od
dajnike ter ostala s tem povezana področja. 
Doslej o tem nisem izvedel ničesar. In ko smo 
že pri tem, ravno tako nisem še opazil, da bi 
se pričele kakšne aktivnosti okrog pobude, 
ki jo je dala kolegica Loredana v zvezi z vo
denjem ..registra vprašanj in pobud", v ka
terem bi lahko spremljali v kakšnem stanju 
so vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
OS Izola. Sicer pa me je k pisanju spodbudi
lo veliko govoric (te v Izoli žal vseprevečkrat 
postanejo resnica) o postavitvi oddajnika, 
oziroma selitvi oddajnika RTV iz Belega kri
ža v Izolo, nekam na Malijo.
Prepričan sem bil, da to ni mogoče kar tako, a 
sem kasneje v Delu zasledil članek o „mega" 
gradbišču na Lučanu. Najprej sem se zbal, 
(lokacija bi bila povsem primerna) da se že 
dela nova RTV oddajna točka. K sreči ni tako. 
Vseeno pa mi je ravno obstoj tega gradbišča 
dokazal, da je možno na podeželje pripeljati 
kamione, dvigala in epske količine betona ne 
da bi se kdo preveč „sekiral“. Torej je tudi po
stavitev RTV oddajnika brez vednosti svetnic 
in svetnikov morda možna.
Ponavljam pobudo z željo po informiranosti 
podano dne 29.11.2007 in dodajam:
„Ali je res, da je RTV pričela s postopki za po
stavitev oddajnika na območju občine Izola? 
S katerimi informacijami razpolaga občina, 
kdo je doslej vodil pogovore v imenu občine 
(kateri od podžupanov je zadolžen za to po
dročje) in kakšno stališče je zavzela občina 
v tem primeru? Kakšno je stališče Krajevne 
skupnosti v kateri se želi postaviti oddajna 
točka?"

Aleksander Krebelj, IJN

Zakaj je ionska zobna 
ščetka veliko učinkovitejša 
od običajne?
Zobje imajo negativni naboj, zobne obloge pa 
pozitivnega. Zato je z navadnim ščetkanjem tako 
težko odstraniti zobne obloge, saj se zobje in 
obloge privlačijo kot magnet. Ionska zobna ščetka 
pa med ščetkanjem začasno spremeni naboj zob, 
zato se zobne obloge od njih odbijajo. Dovolj je, da 
si zobe z ionsko zobno ščetko umivamo kot z vsako 
drugo ščetko in tako zobne obloge mehansko veliko 
lažje odstranimo.

Dokazano učinkovito. In poceni.
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Vedež ni revež

Ali bi bilo dobro razveljaviti 
razpis za stanovanja?
Pobudo za razveljavitev razpisa je na neizpeljani seji občinskega sveta podal svetnik LDS, 
Robert Mulec in ker je prav malo manjkalo do tega, da bi pobuda prišla na dnevni red in 
bila celo izglasovana, nas je zanimalo, kaj bi se v tem primeru zgodilo.
Občinski svetnik je v pobudi utemeljil, 

da glede na dejstvo, da občinski svet 

Občine Izola še nima imenovane Sta

novanjske komisije v skladu s Pravilni

kom o dodeljevanju neprofitnih stano

vanj in bivalnih enot.

Glede na dejstvo, da Stanovanjska komi
sija ni potrdila predloga za uvrstitev 
stanovanj med profitna, službena sta
novanja ali bivalne enote in sprejela 
Sklepa o določitvi lastne udeležbe je 
Sklep župana o začetku postopka za 
oddajo neprofitnih stanovanj v najem 
nezakonit in ga je potrebno iz tega ra
zloga razveljaviti.
Strokovneh službe Občine Izola pa 
so glede pravilnosti in ustreznosti 
Javnega razpisa za dodelitev nepro
fitnih stanovanj v najem dale na
slednje pojasnilo:
Vodstvo in strokovne službe Občine 
Izole so glede na nedavno podano po
budo svetniške skupine LDS za razve
ljavitev Javnega razpisa za dodelitev

neprofitnih stanovanj v najem dolžne 
javnost seznaniti, da za tako razve
ljavitev ni nikakršnih razlogov, saj je 
bil razpis zakonit, to pomeni, da je bil 
objavljen in razpisan v skladu z ve
ljavnimi zakonskimi in podzakonski
mi akti, torej Stanovanjskim zakonom 
(Ur. list RS, št. 69/03 in spremembe) 
in Pravilnikom o dodeljevanju nepro
fitnih stanovanj v najem (Ur. list RS, 
št. 14/04, 34/04 in 62/069 - v nada
ljevanju: Pravilnik). Razveljavitev raz
pisa bi pomenila ustavitev postopka 
dodeljevanja neprofitnih stanovanj 
v najem, saj bi bil preložen za nedo
ločen čas, nastala bi finančna škoda, 
posledice pa bi utrpeli predvsem ob
čani, česar si ne želi nihče.
Glede na medijsko izražene očitke o 
nepravilnostih razpisa že pred dano 
pobudo s strani LDS podajamo po
jasnila o pravilni in zakoniti izvedbi 
razpisa. Zgoraj omenjeni Pravilnik 
namreč določa, da je za objavo raz
pisa pristojen župan. Isti predpis je

veljal in enako se je ravnalo tudi ob 
objavi Javnega razpisa za dodelitev 
neprofitnih stanovanj v najem leta 
2005, pod katerim se je podpisa
la ga. Breda Pečan. Komisija, ki jo 
imenuje najemodajalec (tj. Občina) 
je pristojna le za proučitev utemelje
nosti vlog na podlagi prejetih listin 
(20. člen Pravilnika). Sestavo komi
sije je potrdila Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanje na 
seji dne 26.03.2008 in jo predložila 
Občinskem svetu v potrditev in spre
jem. To torej ne more biti vzrok za 
razveljavitev razpisa.
Glede očitka, da je razpisno besedi
lo v nasprotju z določili občinskega 
Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj in bivalnih enot, češ da ko
misija ni potrdila predloga seznama 
neprofitnih stanovanj, ki bi ga sicer 
morale pripraviti strokovne službe, 
pa je potrebno poudariti, da je za ta 
razpis obvezujoč sklep Občinske
ga sveta, sprejet na nadaljevanju 5.

izredne seje 31.01.2008, s katerim 
je Občinski svet zadolžil občinsko 
upravo, naj objavi razpis za pode
litev neprofitnih stanovanj v najem 
za blok v izgradnji Livade zahod 
dne 6.3.2008. S tem je po nadzor
stveni pravici uvrstil stanovanja med 
neprofitna. Višina lastne udeležbe, to 
je 10 %, pa je natančno določena v 11. 
členu državnega Pravilnika.
Prav tako so merila za ocenjevanje 
vlog prosilcev oblikovana v skladu 
z državnim Pravilnikom. Ta namreč 
predvideva, da lahko najemodajalci 
(tj. Občina) vključijo v posamezni 
razpis tudi druge prednostne kate
gorije prosilcev ter dodatne pogoje, 
posameznih točk iz obrazca.
Za vsa dodatna pojasnila so v Ura
du za okolje in prostor, Oddelku za 
nepremičnine, na razpolago v času 
uradnih ur.
Kriterije, ki so jih določili so objavili v 
prejšnji številki Mandrača in pripravi
li tudi okvirni izračun, več pa seveda 
na omenjenem naslovu.

Župan Občine Izola 

Dr. Tomislav Klokočovnik

Kakšne vrste komuna je na Medljanu?
Vse lepo in prav, naj bo komuna. Samo več 

kot razmišljam več različnih vprašanj se 

mi poraja in glede na to, da sem v komuni 

bila in da trenutno delam na tem področju, 

predvsem pa zato ker sem doma iz Izole ne 

morem čisto mirno in tiho mimo vseh teh 

polemik o katerih poslušamo po medijih. 

Največ zato, ker je bilo tako malo konkret

nih stvari povedano v vezi z samim progra

mom, ki poteka v komuni.

Leta 2003 sem v Mandraču že pisala 
v zvezi z zasvojenostjo. V daljšem 
članku Metadon himna mladosti 
sem predstavila svojo izkušnjo v 
vezi z zdravljenjem z metadonom 
in svojo izkušnjo prehojene poti v 
terapevtski Skupnosti Srečanje. 
Takrat smo v portoroškem župnišču 
orali ledino za to, da imamo danes 
v centru Bertokov hiško, kjer se 
trenutno še stiskamo trije različni 
programi. Brezdomci, zasvojeni z 
alkoholom - Vrtnica in mi. Naj po
vem še enkrat, da sprejmemo vsa
kega takoj ko se odloči, da preneha 
z uživanjem droge. Skupaj uredimo 
zdravniške preglede ki so potrebni 
pred vstopom v skupnost in skupaj 
preživimo prvih povprečno 10-14 
dni, ko je kriza najhujša. Program, 
ki ga izvajamo je eden najtežjih saj 
zahteva veliko vlaganja, koordina
cije, vključevanja svojcev ipd. Za ta 
program smo se odločili, ker se je 
izkazal za nujno potrebnega in ga 
izvajamo kot enota Zavoda Pelikan 
Karitas, ki je odskočna deska za 
vstop v terapevtsko skupnost. (Tako 
tisti fantje in dekleta, ki živijo po

centrih niso stalno moteni z vstopi 
in izstopi, oziroma s spremljanjem 
tistih, ki še »krizirajo«).

Skupnost Srečanje s 5 moškimi in 
eno žensko komuno ni edina tera
pevtska skupnost v Sloveniji. Poleg 
teh je še en center skupnosti Projekt 
človek, ki ima svojo informacijsko 
pisarno tudi v Piranu in en center 
Cenakolo. Seznanjena sem tudi z 
terapevtsko skupnostjo na Jeseni
cah, ki jo vodi bivša nuna in spreje
ma ljudi samo iz regije. Vem, da so 
bili še ne dolgo nazaj brez elektrike 
in sploh so imeli velike težave glede 
financiranja. Slišala sem, da obstaja 
ena terapevtska skupnost tudi nekje 
na dolenjskem za tiste uporabnike 
drog, ki imajo »dvojno diagnozo«. 
Se pravi da imajo poleg zasvojenosti 
tudi psihično bolezen. Takih oseb 
nihče drug noče sprejeti, zato svaka 
čast!Vem pa, da je takih primerov 
vedno več in povpraševanje je veli
ko, da bi te osebe rehabilitirali.

Vprašanja, ki jih imam v zvezi z 
komuno v Medljanu pa so nasled- 
na; prvo je staro že nekaj let. Za 
kakšno vrsto skupnosti gre? Kolikor 
sem sama videla, sta promovirala to 
komuno eno dekle in en fant, ki sta 
bila v terapevtski skupnosti v Špani
ji. Spomnim se ju iz dobrodelnega 
koncerta v portoroškem Avditoriju. 
Škoda, da nista dočakala plodov 
svojega dela.! Ko sem bila zadnjič 
na obisku v Medljanu, sem bila ra
zočarana, ko sem morala poslušati, 
kako »se nista obnesla« in kako sta 
želela vse delati po svoje!? Tega mi 
je iskreno žal. Torej: vsebina? Obi

ski terapevtov enkrat na teden? Psi
hologa enkrat na teden? Psihiatra 
enkrat na teden? Socialne delavke 
enkrat na teden? Zdravnika enkrat 
na teden? Mi v komuni bi temu rekli 
»quieto vivere« - živi in pusti živeti. 
A vse to pa stane.
Drugo vprašanje: kaj imamo obča
ni Izole od tega? Kaj ima občina? V 
končni fazi je to plačljiv program. 
Mesečno stane uporabnika 500 Eur. 
Ok, 200 eurov dobi uporabnik iz so
cialne pomoči, drugih 300 eur pa je 
lahko problem za marsikoga. Torej 
kaj imamo v Medljanu? Komuno 
za bogate? Za tiste, ki si to lahko 
privoščijo? Ni slaba ideja! Lahko 
bi bil dober biznis. Take komune 
obstajajo marsikje po svetu za po
membne osebnosti (VIP), ki zaradi 
kariere potrebujejo krajše obravna
ve. Vsake toliko. Torej če je občina 
soinvestitor »profitne organizacije« 
kaj imamo Izolani od tega? Kajti če 
gre denar iz naše občinske blagaj
ne, moramo imeti občani koristi od 
tega!? To bi moralo biti javno dobro. 
Torej imamo Izolani kaj bonusa?

Koliko občanov iz občine Izola ima 
zdravljenje brezplačno? Nočem biti 
pikra a želim odgovor na to vpraša
nje.
Vprašanj je še veliko. Dosti se tudi 
govori. A naj zaključim s tole misli
jo: Res, g. Breda Pečan je sposobna 
in hiša je zgrajena in je zelo lepa. 
(No, lahko je delat če imaš s čem). 
Samo z leti sem spoznala, da ne jaz 
ne moji starši niso nikoli želeli pri
padati nobeni Zvezi in mogoče zato 
še danes nimamo nič. Tako kot veči
na Izolanov. Zato je pač tudi v Izoli 
prišel ta zgodovinski trenutek, ko se 
na občini obračunavajo stari računi 
in delajo novi.
Tako je najbrž tudi prav. Ne zaradi 
revanšizma ampak ker verjamem 
v prihodnost in verjamem v ljudi. 
Zato siželim, da se glede komune 
Drevo Življenja v Medljanu, pa tudi 
glede stanovanjskega bloka v Liva
dah stvari dorečejo čim boljše in da 
bi imeli Izolani kaj koristi od tega. 
To je bilo moje mnenje, hvala, pa 
lep pozdrav do prihodnjič.

Tanja Kaligarič
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Zlata poroka pri Poropatovih

ŠED BAMBUS je z veseljem in humanostjo prispevalo donacijo 300,00 eur za SKLAD 
SILVA - društvo za kakovostno življenje ljudi s posebnimi potrebami. Na Fijerogi želijo 
s skladom SILVA odkupiti hišo v kateri že sedaj varovanci uživajo, se učijo samostoj
nega življenja, kuhati, zabavajo,...Člani društva BAMBUS: predsednik društva Boštjan 
Benedetti, glavni pobudnik donacije Alen Poniš, Igor Piantoni, ter Daniel Radešič smo 
se 01.04.2008 odpravili v Varstveno Delavni Center (VDC) Lucija, kjer smo bili dogovor
jeni z predsednikom sklada Silva Jurijem Švageljom. Varovance VDCja smo obdarili s 
sladkarijami s katerimi so bili zelo zadovoljni, predstavili so nam njihovo delo, ter se za
bavali v naši in mi v njihovi družbi! Jurij Švagelj je bil z donacijo zelo zadovoljen in pre
senečen. Omenil nam je, da hišo so dobili L.1995 na posojilo za take namene od druž. 
Peroša (hčerka Silva) iz Pirana za katero so po zelo nizki ceni lani ponudili za odkup 
skladu Silva. Za hišo na Fijerogi jim manjka še zelo malo cca. 10 tisoč eurov, kar je samo 
še 10 % za uresničitev njihovih sanj. Jurij bi si želel, da bi odkup hiše kmalu zaključen in 
tako bi se varovanci z posebnimi potrebami nemoteno in brez skrbi vračali in bivali na 
Fijerogo v njihovi hiši, kjer doživljajo veliko lepih trenutkov, se učijo, veselijo in zabava
jo! Upamo, da smo z našim malim dejanjem spodbudili še koga, da pomaga tako lepi in 
humanitarni gesti! SKLAD SILVA, Fij eroga 10,6274 Šmarje; TRR 10100-0032425737

Predsednik ŠED BAMBUS, Boštjan Benedetti

V soboto 8. marca sta imela zlato poroko Vera in Aldo Poropat. Oba sta sta
ra 74 let, ona se je prej pisala Malgaj, za njima je težko a lepo življenje, ki ga 
preživljata skupaj s svojimi dragimi. V prisotnosti ožjih družinskih članov 
ju je v Besenghijevi palači ponovno poročil župan dr. Tomislav Klokočov
nik, ki jima je, poleg lepih besed izročil tudi darilo izolske občine.

Vzpon na Kilimandžaro je 
bil več kot planinski izlet
Če vprašamo domačine, je Izola velika. Oziroma, ravno prav velika. Leži pa v Sloveniji, ki je izjemno 
majhna. Slovenija je našla mesto v Evropi, ki je ravno tako kar majhna, pa čeprav se nam zdi, da je 
še prevelika. In ne bi radi, da se še dodatno veča, ker v majhnosti je elitizem. Zakaj pa je potem za 
naše lokal patriote Izola velika? Kdo bi vedel. Iskreno lahko povemo, da je naše mesto majhno, da je 
Slovenija majhna, in da so razdalje v Evropi ravno tako kratke.
Seveda ne za vse, a za Jožeta Lorbka, usta

novitelja Anthrona, vsekakor. Bil je že sko

raj povsod, če vprašamo laika, a skoraj nik

jer, če bi vprašali njega. Bil je na Antarkti

ki, v Patagoniji, Tibetu..., nazadnje pa se je 

odpravil s svojo zvesto druščino na najvišjo 

točko črnega kontinenta, Afrike. To je se

veda gora, oziroma ognjenik Kilimandžaro. 

Kilimandžaro je najvišji osamelec, je gora, 

ki ni del nobenega hribovja na svetu.

S svojo skupino je Jože najprej priletel 
v Nairobi, in tam doživel prvo presene
čenje tega pustolovskega potovanja. „Ko
smo prileteli v Nairobi, smo ugotovili, 
da je politično stanje tam zelo, zelo 
vroče. Zelo je bilo napeto, a na srečo 
je bilo letališče popolnoma zastraženo, 
tako da mi tega nismo direkto občutili. 
Smo pa morali čakati 7 ur za transfer 
v Tanzanijo“.
V Tanzaniji so šli najprej na ognjenik 
Meru. „To je bilo potrebno zaradi akli
matizacije na ekstremne višine. Meru je 
visok kakšnih 4600 metrov. Aklimatiza
cija traja 3 dni. Kolikor pač traja pohod 
na vrh in spust. Potrebno se je navaditi 
predvsem na pomanjkanje kisika, ki se 
pri teh višinah močno pozna."

Bambusi obdarili sklad Silva

v spalnih vrečah pa do prepotrebnega 
počitka v hotelih s petimi zvezdicami. 
Tako nas je tudi po teh treh dneh akli
matizacije naš vodič najprej zapeljal v 
sredo puščave, do oaze s toplim izvirom. 
Prelepo! Kot malčki smo skakali z dreves 
v tako bistro vodo, da gladine skoraj nisi 
niti opazil."
Najtežje delo pa jih je šele čakalo. Kili
mandžaro. Najvišja gora v Afriki, ki se 
s svojim topim vrhom dotika letvice pri 
5894 metrih. To ni mačji kašelj.

(nadaljevanje v naslednjem Mandraču)

No, omeniti velja, da Jožetova klapa ni 
skupina v neprestanem iskanju adrena
lina. „Smo skupina, ki rada potuje, pred
vsem pa rada hribari. Nas je kakšnih 12 
in pri naših „ekskurzijah “ se ne poslužu
jemo agencij, saj radi tudi sami kaj odkri
jemo. V dobi globalizacije in interneta pa 
to ni tako nemogoče. No, večina naših je 
seveda rednih hribolazcev, potem sem pa 
tu še jaz (smeh). Zato naša potovanja 
vsebujejo vsega, od pustolovskega spanja

Svetovni dan zdravja v SGTŠ
obeležitev Svetovnega dne zdravja - 7. aprila s pričetkom ob 16. uri 
v Srednji gostinski in turistični šoli Izola. Program bo naslednji:
16.15 Srednja gostinska in turistična šola Izola se predstavi 
16.30 Bonton pri mizi, študenti Visoke šole za zdravstvo Izola 
16.50 Hujšanje z zdravili, mag. Iris Marolt, dr. med., specialistka internistka 
17.05 Predstavitev delavnic za ozaveščanje in osebnostno rast, Ana-Diana Hrva
tin, specializantka sistemske družinske psihoterapije
17.20 Pomoč psihoterapije pri premagovanju motenj hranjenja, Saša Ribič, univ. 
dipl. pedagoginja, specializantka sistemske družinske psihoterapije 
17.35 Aditivi na krožniku, mag. Tamara Poklar Vatovec, univ. dipl. inž. živil, teh
nologije, viš. pred.
Osrednjo prireditev bodo obogatili z razstavnimi stojnicami SGTŠ Izola, Fructala iz 
Ajdovščine, KZ Agrarie Koper, Mlinotesta Kruh Koper, Aloie, Droge Izola, podjetja 
Abbot s predstavitvijo Reductil preparatov za hujšanje, meritvami telesnih parame
trov Društva za zdravje srca in ožilja Slovenske Istre in prehransko piramido, ob 
kateri si boste lahko praktično stehtali (ocenili) enote živila.
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Izolani med najpopularnejšimi Primorci
Nogomet

2.SNL
Rudar VelenjeiBonifika 0:1 (0:0)
Nogometaši Bonifike so v zadnjem krogu v 
derbiju proti Rudarju z 0:1 izbojevali zelo po
membno zmago, s katero so se znova povzpeli 
na vrh lestvice. Do zmage so prišli v zadnjih 
minutah tekme, ko je edini zadetek na tekmi 
dosegel Saša Jakomin in tako rdečim olajšal pot 
do naslova prvaka in prve lige.
Tokratni uspeh je za Bonifiko zelo pomemben, 
saj so se z njim vrnili na čelno pozicijo na lestvi
ci, s čimer imajo tako boljše izhodišče pred na
daljevanjem. Od 6. aprila do vključno 31. maja 
bodo namreč drugoligaši odigrali še devet pr
venstvenih krogov, v katerih se bo Bonifika naj
prej pomerila z deseto uvrščeno ekipo (Krka), 
zatem z moštvom na devetem mestu (Zagorje), 
osmim Zavrčem itd.
S svojim sedmim golom se je Tojo povzpel na 
prvo mesto strelcev v ekipi Bonifike. A bolj kot 
to je pomembno, da mu je pomlad prebudila 
strelsko razpoloženost. Tudi igra Pobegovih va
rovancev kaže na kakovostno rast, kar daje do
bre obete pred sklepnim delom prvenstva.
Na kratko o tekmi: Rudar je imel veliko prilož
nosti, katere so na srečo Bonifike ostale ne
izkoriščene. Odločitev je padla pet minut pred 
koncem, ko je Iličič izvedel prosti strel, pred do
mačimi vrati pa je bil najvišji Jakomin in z lepim 
zadetkom zagotovil zmago Bonifiki.
Vrstni red je na lestvici spremenjen: z novimi 
točkami se je na prvo mesto dvignila Bonifika 
(32 točk), sledita Aluminij (31) in velenjski Ru
darjem (30). Nov dosežek Bonifike vsekakor 
predstavlja dodatno motivacijo četi Edija Pobe
ge, ki bo sprva imela opravka z nasprotniki z 
dna lestvice. Teoretično torej lažje delo, vendar 
se je ta teorija že mnogokrat izkazala za neza
nesljivo. Fantom seveda želimo, da bi jim na 
poti do prvaka druge lige nasprotniki padali kot 
domine!
Branko Vuga

3. SNL zahod
Adria : Argeta Izola 1:0 (1:0)
MIREN gledalcev 100, sodnik Drečnik.
Strelec-1:0 Mozetič (61).
Izola: Žunič, Valenčič, Karič, Zupan, Grabar, 
Ikechukwu, Radovac, Bašanovič (od 73. Ze- 
bec), Hadžimuratovič (od 75. Čatič), Pahor, 
Bogatinov. Trener: Oliver Bogatinov.
Gostitelji so se pokazali v povsem drugačni luči 
kot pred tednom dni in kljub okrnjeni postavi 
zasluženo zmagali. V prvem polčasu je bila 
igra dokaj enakovredna, s priložnostmi na obeh 
straneh. Pri domačinih bi lahko dvakrat zadel 
Mozetič, enkrat pa Žibernik. Izolani so najprej 
z ugodne priložnosti streljali prek vrat, nato pa 
jim sodnik zaradi prepovedanega položaja ni 
priznal doseženega zadetka.
Po odmoru je na igrišču prevladovala domača 
ekipa, Adria je povedla v 61. minuti. Po podaji 
Škarabota je mojstrsko zadel Mozetič, ki se je 
po poldrugem letu odsotnosti zaradi hujše poš
kodbe na igrišče vrnil šele ob začetku spomla
danskega dela sezone. Derič je takoj po vstopu 
v igro streljal mimo vratnice, 15 minut pred kon
cem pa je Kapun zadel še prečnik. Izolani so v 
zaključnem delu srečanja izvedli nekaj jalovih 
protinapadov, a izid se ni vec spremenil. (PB)

3. SNL - zahod
Avtoplus : R. Dob 1:0 (1:0)
MALIJA gledalcev 100, sodnik Podgoršek 
Strelec -1:0 Štampfer (34).
Avtoplus: Sirotič, Delguisto, Zelinčevič (od 
59. Buneta), Furlanič, Močnik, A. Begič, Pirc, 
Al. Lizalovič, Štampfer (od 71. Sukalo), D. 
Peršiče, Bašič. Trener: Alfred Jermaniš.

Oboji so začeli odprto in napadalno. Gostje 
so prvi dosegli zadetek, a je bil zaradi prepo
vedanega položaja upravičeno razveljavljen. V 
34. minuti je Miroslav Štampfer, ki je po daljši 
kazni drugič stopil na igrišče, po 
izdelani akciji gostitelje popeljal v vodstvo. Obe 
ekipi sta do konca tekme napadali, nizali prilož
nosti, a sta se izkazala tudi oba vratarja, zato se 
izid ni več spremenil. V borbeni, a dokaj športni 
tekmi, je sodnik vsakemu moštvu pokazal po 
stiri rumene kartone. MR

Rokomet

1. B SRL
Grosupljedzola 29:25 (17:13)
Izolani bi lahko na tokratnem gostovanju iztržili 
več, a so naredili preveč napak, zlasti tehničnih. 
Ob tem so tudi vratarji Izole imeli slab dan, vse 
to pa je ob ne preveč razpoloženih strelcih pri
peljalo do poraza. Varovanci Vlada Hrvatina so 
bili sicer večkrat blizu izenačenja, vendar so 
slednji uspeli ohraniti prednost vse do konca 
tekme. Največ zadetkov za Izolo so dali Redžič 
(7) in Čosič (6). BV

proti prvouvrščeni ekipi ljubljanske Olimpije. 
Olimpija, ki v letošnjem prevenstvu ni izgubila 
dvoboja, se tudi tokrat ni dala presenetiti, je pa 
igra naših igralcev bila nekoliko boljša kot jutra
nja. Po dve zmagi sta za ekipo prispevala Simon 
Frank in Kristjan Ludvik.

Kegljanje

Po kratki pavzi zaradi evropskih pokalov sta 
bila odigrana še zadnja dva kola v ligaškem 
državnem prvenstvu. Izolska dekleta so v l.B 
ligi v 17. krogu doma odigrale tekmo z 2. eki
po državnih prvakinj zrušila več kegljev 3355 : 
3352 vendar igrala neodločeno 4:4 zaradi manj 
dobljenih neposrednih dvobojev. Ta neodločen 
rezultat pa je pomenil tudi že slovo od l.B lige. 
Pri domačinkah sta se odlikovale STEGOVEC 
618 in ZOTIČ 587 pod. Keglji. Pri gostjah pa je 
dobro zaigrala dolgoletna reprezentanka GRO
BELNIK z 594 pod. Keglji.
V18. krogu so dekleta gostovala v Slovenj Grad
cu proti istoimenski ekipi in zmagal 7:1 oziro
ma 3350:3213. V zelo dobri igri celotne ekipe je 
izstopala STEGOVČEVA z 603 pod. Keglji.

Žal pa ta zmaga ni popravila predhodnih napak 
v prvenstvu in bo ekip prihodnje leto nastopala 
v 2. ligi zahod.
Končna lestvica: 1. MIROTEKSII. 28,2. Miklavž 
25,3. Ljubelj 24,4. Trebnje 20 ,5. Proteus 18 
, 6. Radenska 17, 7. Rudar Tr. 16 ,8. Slovenj 
Gradec 13, 9. IZOLA 12,10. Kočevje 7;
Moški so v 17. krogu gostili sicer zadnjo ekipo, 
ki pa po igri, ki jo je v Izoli pokazala tam ne 
sodi. Izolani so slavili z rezultatom 7:1 oziroma 
3580:3495. Odpor gostov, ki so imeli 4 igralce 
čez 600 podrtih kegljev je strl zadnji izolski par 
KUMAR 634 in GORJUP z 614 pod. Keglji. Odlič
no je zaigral tudi ŠIRCA z 629 p.k..
Na gostovanje v Slovenj Gradec je odšla osla
bljena ekip brez Kumarja in Širce, vendar tudi 
taka ekipa je bila kos domačinom in zmagala s 
5:3 oziroma 3347:3332 pod. Keglja. Pri izolanih 
sta dobro zaigrala ŠIRCELJ z 599 in MARS z 572 
pod. Keglji.
Končna lestvica: 1. RADENSKA 28,2. KI Polet 
ŠK. Loka 27,3. Korotan Prevalje 24,4. Hidro 
Medvode 23,5. Ljubelj Tržič 22, 6. IZOLA 20,
7. Litija 2ool 18,8. Slovenj Gradec 12,9. Iskra 
Lj. 4,10. Rudnik Hrastnik 2.
V kegljaški sezoni sedaj sledijo državna prven
stva posameznikov in posameznic ter mlajših 
selekcij in za analizo sezone v kateri kegljaški 
klub IZOLA praznuje 50 let delovanja!
Pričela so se državna prvenstva posameznikov v 
mlajših selekcijah za dečke in deklice.
Na prvih dveh nastopih v TRŽIČU in ZAGOR
JU so mladi izolani dosegli sledeče rezultate: 
DEČKI letnik 1997/98: 5. Luka POTOČNIK 
(1293)
DEKLICE letnik 1997/98:6. Nina OGRIČ (972),
8. Sara BIOND1Č (922),
Letnik 1993/94: 10. Valentina STANKOVIČ 
(932), 13. Maja CETIN (857), 16. Tjaša RESMAN 
(452 - en nastop)
Naslednji nastopi mladih kategorij bodo v Izoli 
v soboto in nedeljo 12./13.aprila 08 in soboto in 
nedeljo 19./20.april 08.
Tekmovanja bodo na kegljišču TPC Livade (ga
raža SPAR) med lO.oo in 17.oo uro! (G.G.)

POGLED S STRANI
l.SNTL-članice 
Fužinar Interdiskont : Arrigoni 5:0
V zadnjem, 18. krogu so članice igrale na Rav
nah na Koroškem. Proti favorizirani ekipi, ki 
je letos izgubila prvenstvo zaradi samo enega 
seta, so igralke Arrigonija gladko izgubile. Edi
na, ki se je po igri dokaj enkovredno kosala z 
nasprotnicami, je bila Kristin Fatorič.
Igralke Arrigonija so tako končale letošnje pr
venstvo na 8. mestu in tako izpolnile cilj obsta
nek v prvi državni ligi.Prva igralka ekipe je bila 
nedvomno Kristin Fatorič, ki je v odločilnih 
tekmah zmagovala po tri tekme. V prvem delu 
prvenstva je dobro igrala tudi Alenka Ačimovič, 
ki pa je na koncu prvenstva povsem popustila. 
Na srečo pa je do prvih pomembnih zmag prišla 
v drugem delu Maja Grizelj, dvakrat pa je dobila 
priložnost tudi Nika Veber, na katero se računa 
v prihodnjih tekmovalnih sezonah.

2.SNTL-člani 
Rakek: Arrigoni 5:1
V10. zadnjem krogu so igralci Arrigonija doži
veli najtežji poraz v letošnji tekmovalni sezoni.
V želji po zmagi je tokrat izgorela cela ekipa. 
Enostavno nismo bili sposobni odigrati popol
noma nič, še posebej, če primerjamo s prvo te
kmo, ko smo gladko zmagali doma 5:0. Junak 
Arrigonija, če to lahko rečemo, je bil Simon 
Frank, ki je zmagal eno tekmo, a prav ta je od
ločala, da je imel Arrigoni, v krogu treh ekip, 
najboljšo razliko in bo tako v mesecu maju na
stopil v kvalifikacijah za uvrstitev v 1. državno 
ligo. Nasprotnik bo ekipa radeljskega Preventa, 
ki je v letošnjem prvenstvu osvojil 9. mesto v L 
državni ligi.
01impija:Arrigoni 5:2
Popoldanski dvoboj so igralci Arrigonija igrali

>
piše: 

Žarko Kovačič

Našim sosedom je uspelo, eden od rokomet
nih naslovov, je prišel na Primorsko. Kopr
čani so, tudi po zaslugi Hrpeljcev, osvojili 
pokalni naslov. Prav Gold Club je z zmago 
nad Celjani presenetil, vendar so jim poda
ljški le pobrali preveč moči. V finalu so se 
Koprčanom lahko resneje upirali samo en 
polčas. Celjane je verjetno nekoliko zaslepi
la ligaška zmaga v Hrpeljah, zagodle pa so 
jim tudi poškodbe. Avtomobilisti so vse to s 
pridom izkoristili in se vpisali v slovensko ro
kometno zgodovino. Poraz Celjanov je tako 
odprl kopico novih vprašanj. Čeprav imajo 
na prvenstveni lestvici še nekaj prednosti, se 
kaj lahko zgodi, da bodo trepetali za državni 
naslov. Stvari so še bolj zapletli z izjavami o 
novem trenerju. Tega nameravajo prevzeti 
kar Velenjčanom. Tudi Hrpeljci so si, vsaj 
upam, privoščili Koprčane ob 1. aprilu. Na
povedali so selitev Tominca v njihov klub. 
Morda je vse le šala, vendar pa duhove le 
razburi. Tudi šport pozna psihološko vojno 
in ta zna biti zelo umazana. Koprčanom ob

domačem prvenstvu dobro kaže tudi v po
kalu EHF. Tako bodo v soboto gostili Dance 
in skušali tudi zaigrati v finalu. Vprašanje je, 
kolikšno razliko si morajo priigrati doma, da 
bodo uspešni. Po prikazanem rokometu, so 
vsaj po mojem mnenju, prva slovenska eki
pa. Privoščil bi jim kar trojno krono, vendar 
bi jim moral ob vsem pomagati še kdo. Sami 
so sicer v izjavah previdni, vendar bodo letos 
najuspešnejša slovenska rokometna ekipa. 
Morda je vse nekoliko prehitro, vendar pa 
morajo izkoristiti »položaj zvezd«. 
Nadaljevanje v IB ligi ni bilo uspešno za Izo- 
lane. V Grosuplju so izgubili, tokrat zaradi 
slabe igre v obrambi. Držijo se nepisanega 
pravila, da so lahko uspešni samo vsako 
drugo kolo. Tudi to, da so stvari jasne jih ne 
dodatno zmotivira za dodatna presenečenja. 
Verjetno so tudi oni pod vplivom trenutne
ga sindroma našega športa. Ženski ligaški 
rokomet je počival zaradi reprezentančnih 
nastopov. Ekipa je sodelovala na močnem 
turnirju in zasedla drugo mesto. Stroka je s 
prikazanim zadovoljna, seveda pa je do sta
rih pozicij daleč. Potreben je čas, verjetno 
tudi malo več zaupanja. Žal so trenutki žen
skega rokometa bolj bledi, bledo pa je tudi 
delovanje krovne organizacije. Ne samo to, 
da predsednik zveze nima časa za podelitev 
pokala na zaključnem turnirju, zmanjkujejo 
»obrobne« stvari. To pa pri nas še kako dobro 
poznamo.

žEŠ AVTOCENTER
Sermin 7c, Koper

Tel: 05/66-31-060
GSM: 031/667-792

www.bojc.si
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A n Izola TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

KICKBOXING
1. TURNIR DRŽAVNEGA PRVENSTVA Najpopularnejši prejeli priznanja
Pod okriljem Kickboxing zveze Slovenije je bil 
soboto, v Zagorju 1. turnir državnega prvenstva 
v kickboxingu, v disciplinah semi contact za 
vse starostne kategorije. Na tekmovanju je bilo 
prisotnih 181 tekmovalcev iz 14 klubov, med nji
mi tudi člani KBV KiT iz Izole.
V kategoriji pionirjev, do 155 cm je 2. mesto 
osvojil Čazim AGUŠI, njegov klubski kolega 
Nermin ALIBABIČ pa je pristal na 3. mestu. 
Oba sta zadovoljila in celo presegla pričakova
nja s svojimi odličnimi nastopi. V isti kategoriji 
je tekmoval tudi Anže ZAJEC, ki pa se je z eno 
zmago moral zadovoljiti s 5. mestom.
V isti starostni kategoriji, do 165 cm, Jaka HU- 
DALES ni dovolil presenečenja, ponovno je 
dokazal, da je trenutno najboljši tekmovalec 
te kategorije in tako s seboj v Izolo odnesel 1. 
mesto.
V mladinski kategoriji do 63 kg je dominiral 
Andrej ŠKERGAT, ki je osvojil naslov prvaka 
te kategorije. V kategoriji mladink, do 60 kg je 
tokrat imela svoj krstni nastop Urška JERMAN. 
Svoj nastop je dodobra izkoristila in tako pris
pela v finale. V finalu se je pokazala še trenutna 
neizkušenost, tako, da je na koncu osvojila za
služeno 2. mesto.
V članski perspektivni ligi, do 75 kg je osvojil 2. 
mesto Jaka Šoba.
V članski konkurenci, je v kategoriji do 63 kg 
izolski klub zastopal Dušan LAMUT, ki je k 
izolskemu uspehu prispeval 3. mesto in Tomi 
PEČAR. Slednji, dovčerajšnji mladinec, je tokrat 
prvič nastopil v članski kategoriji in se takoj za
vihtel na odlično ž.mesto.
Svoj pečat so izolski tekmovalci pustili tudi v ka
tegoriji do 74 kg, kjer je Andrej VINDIŠ osvojil 
3. mesto. Isti tekmovalec se je preizkusil še v 
višji kategoriji, do 79 kg, kjer je bil za stopničko 
uspešnejši. Tu je tekmoval tudi Mirzed VUKA- 
LIC, ki se je zaradi poškodbe moral zadovoljiti 
s 3. mestom.
Uspeh Izolanov je zaokrožil Raniš SMAJLOVIČ 
ki se je ravno tako preizkusil v dveh težnostnih 
kategorijah. Uspešnejši je bil v najtežji kategori
ji, nad 94 kg, kjer je osvojil 2. mesto, dočim je v 
kategoriji nižje pristal na skupnem 3. mestu.

Športni ples

V soboto 29.03.2008 so člani PK Titty dance 
Izola v prostorih Plesne šole Urška zaključili s 
kvalifikacijskimi turnirji v MTP (modernih te
kmovalnih plesih) za leto 2008. V tekmovalni 
disciplini breakdance solo mladinci sta z od
ličnim rezultatom presenetila Reni Markovič 1. 
mesto in Jernej Ličen 2. mesto in si tako zago
tovila udeležbo na državne prvenstvu, ki bo 13. 
aprila pod kupulo Gospodarskega razstavišča v 
Ljubljani. Solistki Neža Trebše (10.-12.) in Eva 
Radosavljevič (20.-24.) pa si svojega mesta na 
DP v letošnji tekmovalni sezoni nista uspeh pri
plesali, se bosta pa lahko v svoji hip hop mah 
skupini "Sweets” skupaj z ostalimi dekleti bo
rila za finalni nastop na državnem prvenstvu, 
ki bo 10./11. maja v Radovljici. Na sobotnem 
tekmovanju si je skupina Sweets (Neža in Ma
ruška Trebše, Tina Savič, Urška Umer, Katerina 
Knap Okretič, Eva Radosavljevič, zaradi bolezni 
je bila tokrat odsotna Tina Liza Grlj) ponovno 
priplesala odlično 2. mesto. Ne pozabite, 1. ju
nija si boste lahko ljubitelji divjih ritmov v Več
namenski telovadnici Livade ogledali Državno 
prvenstvo v akrobatskem rock’n'roll-u (organi
zator: PK Titty dance Izola).
Slika 1: Reni Markovič (v finalu - na glavi)
Slika 2: skupinska fotografija nastopajočih na 
sobotnem tekmovanju

V sodelovanju s Športno zvezo Izola in neutrudni

ma Lucijanom Kozlovičem in Žarkom Kovačičem 

smo v ponedeljek 31. marca podelili priznanja 

najpopularnejšim izolskim športnikom. Prizna

nja je podelil izolski župan, dr. Tomislav Kloko

čovnik, nagrajence je predstavljala Jadranka 

Mičič, voditeljica televizijsdke oddaje Športna 

mreža. V kulturnem delu programa je nastopil 

pianist Dejan Semolič.

Letos je bil odziv na akcijo res izjemen, v ured
ništvo Mandrača je prišlo preko tisoč glasovnic. 
Največ jih je prišlo preko SMS sporočil, veliko 
tudi po elektronski pošti, nekaj manj pa po kla
sični pošti. Tričlanska komisija je pregledala 
prispele glasovnice in ugotovila naslednji vrstni 
red:

3. Najpopularnejši izolski športnik:
Domen Stepančič Vasič
Domen Stepančič Vasič je eden perspektivnej
ših slovenskih jadralcev, ki je svojo jadralsko 
pot začel zelo zgodaj v jadralnem razredu op
timist in v kadetski konkurenci osvojil kar ne
kaj naslovov, zelo uspešen je tudi v mladinski 
kategoriji razreda optimist, kjer je že nekaj let 
član slovenske reprezentance in udeleženec ve
likih mednarodnih regat. Njegov trener je Sandi 
Dekleva.

3. Najpopularnejša izolska športnica:
Anja Barič
Anja Barič je še ena od talentiranih rokometa
šic, ki se v Izoli rojevajo iz generacije v genera
cijo. Pri njej je bilo vse še toliko bolj rokometno, 
saj je njen oče znan rokometni organizator in 
strokovnjak, ki ji je bil tudi prvi trener. Zdaj 
Anja nastopa za prvoligaško ekipo Ženskega 
rokometnega kluba iz Izole in je ena od nosilk 
igre te ekipe. Je tudi v mladinska reprezentant
ka Slovenije in se ji obeta nastop na Svetovnem 
prvenstvu v Makedoniji. Njen trener je bil do 
nedavnega Boris Čuk, zdaj pa je Igor Poklar.

2. Najpopularnejši izolski športnik:
Dean Maslo
Z judom se ukvarja 5 let, kar pomeni, da je začel 
že pri osmih letih. Leta 2006 je bil 3., lani pa je 
zmagal na državnem prvenstvu in tako postal 
državni prvak med mlajšimi dečki v kategoriji 
nad 60 kilogramov. Poleg tega je lani nanizal vr
sto odličnih rezultatov, saj je zmagal na turnir
jih v Nišu, na Krku, na Reki, in na mednarodnih 
turnirjih v Avstriji in Italiji. Njegova trenerja sta: 
Iztok Babič in Fikret Bajramovič.

2. Najpopularnejša izolska športnica:
Kristin Fatorič
Kristin Fatorič je novopečena državna repre
zentantka Slovenije v članski konkurenci, saj 
je bila med štirimi slovenskimi članicami, ki so 
nastopile na ekipnem svetovnem prvenstvu na 
Kitajskem. Na prvenstvu je, tudi zaradi poškodb 
soigralk odigrala štiri srečanja od tega je v dveh 
dvobojih izšla kot zmagovalka. Sicer pa je, ob 
odsotnosti večne Kristine Rahotin zdaj prav Kri
stin nosilka igre v prvoligaški ekipi Namiznote
niškega kluba Arrigoni. Njen trener je Zdenko 
Švab.

Najpopularnejši izolski športnik leta 2007 je 
Gregor Vukovič

Gregor Vukovič je standardni igralec drugoligaš- 
ke namiznoteniške ekipe NTK Arrigoni. Je eden 
perspektivnejših slovenskih namiznoteniških 
igralcev, ki je doslej v mlajših kategorijah osvojil 
že celo vrsto odličij, zdaj pa se prvo leto meri s 
člani v drugoligaškem namiznoteniškem prven
stvu. Moška ekipa Arrigonija, katere član je, se 
je uvrstila na kvalifikacije za uvrstitev v prvo 
slovensko namiznoteniško ligo in ne bo prese
nečenje, če bodo Gregor in soigralci naslednje 
leto nastopali v prvoligaškem prvenstvu. Njegov 
trener je Zdenko Švab.

Najpopularnejša izolska športnica 2007 je 
Natalija Dovč
Novembra 2007 se je udeležila svetovnega pr
venstva IBFA WORLD CHAMP10NSHIP 2007, ki 
je potekalo v francoskem mestu Menton. Tu je 
pometala z vso konkrenco in zasedla l.mesto v 
kategoriji fitness in postala Miss. WORLD IBFA 
fitness, nato pa še kot prva Slovenka zmagala in 
si pridobila naslov OVER ALL WORLD CHAM
PION 2007.
Povejmo še, da je podelitvi sledila zakuska, ki jo 
je omogočila vinska klet Ivančič s Šareda, prak
tična darila je prispeval izolski SKAT, spomin
ska darila pa Občina Izola, Tic Izola in Center 
za kulturo, šport in prireditve Izola.

ŠPORTNO, KULTURNO DRUŠTVO 
ŠARED organizira 2. DUATLON 
Sobota, 12. 4. 2008 na Šaredu
ŠTART: ob 11 uri (prijava na dan prireditve med 
9:00 in 10:30)
PROGA: Tek od Šareda do Morganov in nazaj 
(5 km), kolesari se tri kroge na relaciji Šared - 
Korte - Šared (20 km), za konec še tek 2,5 km 
po vasi Šared.
INFO: Duatlon se točkuje za Slovenski pokal 
2008, hkrati pa velja kot občinsko prvenstvo 
občine Izola.
Tekmuje se na lastno odgovornost. 
ŠTARTNINA: 15 EUR, zajema topel obrok, ter 
žrebanje praktičnih nagrad med udeleženci 
DODATNA PONUDBA: Na prireditvenem pro
storu bo možna degustacija vina, oljčnega olja 
ter oljk, domačih dobrot, ki jih bodo pripravile 
gospodinje s Šareda.



50 LET IZOLSKE KNJIŽNICE

M»mc 10

Knjiga je kot osvobojeno 
ozemlje na dosegu roke
Že pred vojno so v Izoli obstajale knjižnice, vendar niso bile v javni lasti. Z ustanovitvijo Ljudske 
knjižnice Izola, 28. marca 1958, pa je knjižničarstvo v Izoli stopilo na pot hitrega razvoja.
Zdaj, pol stoletja kasneje, se imajo s čim pohvaliti. In so se tudi pohvalili, pa tudi gostje niso 
skoparili s pohvalami.
Izolska knjižnica, ki živi med nami že 

50 let, je v petek ob svojem prazniku 

pripravila lepo slovesnost. V čitalnici 

knjižnice je potekal pester progam, ki 

ga je povezovala Nataša Benčič.

Naša knjižnica se j e sprva imenovala 
ljudska, nato matična, sedaj pa ima 
naziv mestna knjižnica. Pred štirimi 
leti se je iz prostorov v Kulturnem 
domu preselila v Livade, kar je omi
lilo njeno prostorsko stisko. Vsi se 
še dobro spominjamo žive verige, 
po kateri so iz rok v roke potova
le knjige. Večji in lepši prostori ter 
pester program dejavnosti privabi 
vanjo vsak dan okoli 300 ljudi, na 
dan si obiskovalci v povprečju iz
posodijo 700 enot, letno pa celo do 
200 000 knjig.
Direktorica Marina Hrs je predsta
vila zgodovino izolske knjižnice in 
številne vsebine, s katerimi knjižni
ca bogati in razvija intelektualno ter 
čustveno rast svojih obiskovalcev. 
Tako je v novi stavbi zaživela prav
ljična soba, katero so napolnili do
godki, namenjeni predšolski in šol
ski mladini, študijski krožki kot ne
formalna oblika učenja in središče 
za samostojno učenje. Knjižne po
lice je popestrila zbirka starih igrač, 
v ustvarjalnem kotičku pa svoje ta
lente razkrivajo številni ustvarjalci 
likovnih del, fotografij, ročnih del 
itd. Knjižnica vsako leto nagradi 
svoje najboljše bralce, z nagradni
mi igrami za mladino pa spodbuja 
zanimanje za književnost in širi izo
brazbeno raven mladih.

Svežino v prostore knjižnice vnaša
jo srečanja Zanimivi Izolani, kjer se 
ob sproščenem klepetu predstavlja
jo ustvarjalni posamezniki, ki živijo 
v naši občini. Direktorica je v svo
jem govoru poudarila, da se odnos 
do branja začne vedno na začetku, 
to je v krogu družine. Bodočnost 
vidi v sodobno urejeni knjižnici 
s 1400 m2 površine, ki naj bi bila 
na mirni lokaciji in lahko dosegljiva 
tudi starejšim in invalidom.
Zbrane je nagovoril podžupan Ob
čine Izola Bojan Zadel, ki je knjiž
nici v imenu župana in v imenu 
občine najprej čestital. Poudaril je, 
da bralna zmožnost v 21. stoletju 
postaja vedno pomembnejša. Orisal 
je svoje najnežnejše spomine na ure 
pravljic, ki jih je preživel prav v tej 
knjižnici, in predstavil idejo o novi 
knjižnici, ki bi se edina v državi lah
ko ponašala z nazivom »Knjižnica 
s pogledom na morje.« Podžupan 
Bojan Zadel je na koncu svojega go
vora direktorici Marini Hrs izročil 
darilo Občine Izola.

Dr. Manca Košir je navdušila s svo
jo iskrivostjo: »Dobre knjige berejo 
nas. Takrat smo v nekem drugem 
stanju zavesti, gremo iz časa in iz 
svojega telesa.« Nanizala je števil
ne misli o knjigah, med njimi tudi 
misel Toneta Pavčka, ki je ob neki 
priložnosti dejal: »Če ne bomo bra
li, nas bo pobralo.« Zanimiva je bila 
tudi primerjava z ribicami in akva
rijem. »Oblast hoče imeti vse ribice 
v akvariju ... Če hočete iz akvari
ja pobegniti, tuje knjiga. S knjigo 
pa ne boste šli v akvarij, temveč iz 
akvarija.« Župan Tomislav Kloko
čovnik se je nemudoma hudomuš
no odzval: »Jaz nimam akvarija.« 
Skupina Vruja v zasedbi Marino 
Kranjac, Gabrijel Križman, Peter Ka
ligarič, Rok Kleva Ivančič in Gorast 
Radojevič je besedam dodala istrsko 
glasbo. Dobra energija je napolnila 
prostor mestne knjižnice, ki je na 
koncu prejela še zahvalo občanov, 
stalnih obiskovalcev knjižnice.

Barbara Dobrila

Šparžin je novo društvo na hribu
Medtem, ko se število kulturnih društev v 
mestu vztrajno zmanjšuje, pa se želja po 
organiziranem kulturnem delovanju širi 
na podeželju. Kulturnemu društvu Korte, 
Društvu za kulturo in razvoj vasi Cetore in 
šaredinskemu Športno kulturnem društvu 
se je zdaj pridružilo še društvo Šparžin, ki 
svojemu nazivu dodaja tudi turizem.
Tako je bilo, po uspelem pustovanju, ki ga 
je organiziralo Turistično društvo Šparžin 
iz Kort, v Zadružnem domu v Kortah na 
materinski dan spet prav posebno veselo 
in zabavno. V polni dvorani so se s prijet
nim, zabavnim in zanimivim programom 
predstavili otroci iz vrtca in šole iz Kort, 
plesna šola Art dance iz Portoroža ter Rok 
Grdina, ki je zaigral na harmoniko. Mami
ce so otroci obdarili z nageljčki, vsi pa so 
se lahko posladkali z izvrstnim pecivom, 
ki so ga pripravile pridne gospodinje.

Maja Burdych
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Zvezdica zaspanka in senčno 
gledališče v M KI

V sredo, dne 26. marca smo v knjižnico 
povabili gospo Metodo Postolski Košir, 
upokojeno vzgojiteljico in pevko pri 
makedonski glasbeni skupini Fella, da 
nam je ob senčnih lutkah, ki jih je sama 
izdelala, pripovedovala pravljico Frana 
Milčinskega Zvezdica Zaspanka.
Dve predstavi sta bili dopoldan za otro
ke iz vseh prvih in iz vseh drugih razre
dov OŠ Vojke Šmuc iz Izole, večerno 
predstavo pa smo namenili odraslim 
obiskovalcem.
Po večerni predstavi je gospa Metoda 
Postolski Košir vsem prisotnim staršem 
in starim staršem položila na srce, naj 
čim več pripovedujejo otrokom, naj se 
pravljic naučijo na pamet ter jih pripo
vedujejo, saj tako bogatijo otrokov be
sedni zaklad, z njim vzpostavijo pristno 
in toplo vez, prebujajo njegov domišljij
ski svet...
Otroci, ki so prišli na večerno predstavo 
v spremstvu staršev, so se lahko udele
žili še likovne delavnice, kjer so z na
vadnimi svinčniki, modro in zlato barvo 
risali Zvezdico zaspanko, botra Meseca, 
nebeškega kurirja in druge zvezde, pa 
še razbojnika Ceferina in Zvezdogleda. 
Pokazala jim je tudi lutke, ki so nastaja
le v njenih delavnicah, ter prijetne bla
zinice za spanje, ki jih sama izdeluje za 
otroke. (Špela Pahor)

Fotografije Dore Benčič, pletenine 
Damjane Vatovec in keramika 
Mirele Grižonič Sharan
Mstna knjižnica vabi k ogledu razstave 
črnobelih avtorskih fotografij Izolanke 
Dore Benčič z naslovom Istrska vrata, 
oboki in okna.
Vabimo vas tudi k ogledu razstave ple
tenih izdelkov upokojenke Damjane Va
tovec ter razstave keramičnih izdelkov 
Mirele Grižonič Sharan.
Razstave so odprte do konca meseca 
aprila.
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Četrtek, 3. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 
Igrajo: Nikolaj Burger. Pina Bitenc. Marko Mandič, Sandi Krošl... / Desetletni Martin z ekološko 
ozaveščenimi starši živi v zavetju slikovitih gozdov, modri dedek pa ga uči, kako lahko prisluhne 
naravi in najde magično povezavo med resničnim in čarobnim svetom. Njihovo idilično življenje 
zmoti prihod Martinove tete, ki je morala s hčerko Teo pobegniti pred grozotami vojne na Balkanu. 
Čeprav deček nad skrivnostno Teo sprva ni navdušen, prav v njej najde prijateljico...

Ob 20.30: 4 meseci, 3 tedni in 2 dneva R. in s,: Cristian Mungiti

Petek, 4. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00 

Gaetano Donizetti

DON PASQUALE
Komična opera v treh dejanjih

Glasbeno gledališče Figaro Ljubljana 
Dirigent, pianist : Igor Švara ; zasedba vlog : Franc Javornik, Zdravko 

Perger, Andrej Debevec, Katarina Perger, Silvo Škvarč 
Rezervacija in prodaja vstopnic : Galerija Alga Izola od 10.00 do 12.00; 

od 17.00 do 19.00;vstopnina 9, 9,5 in 10 EUR tel. 05/641 8439

Kino Odeon
ob 18.30 TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 

Ob 20.30 4 meseci, 3 tedni in 2 dneva - Režija in scenarij: Cristian Mungiu

Sobota, 5. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 17.00 

Jacob in Wilhelm Grimm

MIZICA, POGRNI SE
Mini teater Ljubljana

Igrano lutkovna predstava za otroke, starejše od 3 let 
Mizica, pogrni se, velja za eno najlepših in najbolj priljubljenih pravljic na svetu. Vstopnina 3 EUR

Kino Odeon
ob 18.30 TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 

Ob 20.30 4 meseci, 3 tedni in 2 dneva Režija in scenarij: Cristian Mungiu

Nedelja, 6. april 2008
Kino Odeon

ob 18.30 TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 
Ob 20.30 10.000 PRED NAŠIM ŠTETJEM - R. in s.: Roland Emmerich 

Igrajo: Steven Strait, Camilla Belle. Glifi Curtis. Omar Sharif / Mladi lovec D’Leh se skuša uveljaviti 
kot vodja plemena, ko njegovo ljubezen Evolet ugrabijo kruti zavojevalci. Pogumni mladenič se z 
mentorjem Tic-Ticom poda na epsko popotovanje, na katerem spozna nove prijatelje in dokončno 
sprejme breme svoje usode. D’Leh kmalu spozna, da je poklican, da reši ne samo Evolet, ampak 
celotno civilizacijo..

Ponedeljek, 7. april 2008
Kino Odeon

ob 18.30 TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 
Ob 20.30 10.000 PRED NAŠIM ŠTETJEM - R. in s.: Roland Emmerich

Torek, 8. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 18.00

Revija otroških in mladinskih zborov
NASA POMLAD

Nastopili bodo: OPZ OŠ Livade, OPZ OŠ Vojke Šmuc, OPZ Glasbene šole 
Izola, OPZ OŠ Dekani, OPZ Glasbene šole Koper in MPZ OŠ Dekani. 

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Območna izpostava Izola Koprodukcija: CKPŠ Izola, ZPZP

Kino Odeon
ob 18.30 TEA - Tea Režija in scenarij: Manna A. W. Slak 

Ob 20.30 10.000 PRED NAŠIM ŠTETJEM - R. in s.: Roland Emmerich

Sreda, 9. april 2008
Kino Odeon

ob 18.30 10.000 PRED NAŠIM ŠTETJEM - R. in s.: Roland Emmerich 
Ob 20.30 Darjeeling Limited - Režija in scenarij: Wes Anderson 

Igrajo: Owen Wilson. Adrien Brodv. Anielica Huston. Bill Murrav / Zgodba je o popotovanju treh 
odtujenih bratov. Francis je pred kratkim doživel prometno nesrečo, Peter ne najde pravega stika 

z nosečo ženo, Jack pa je še vedno povsem obseden z nekdanjo ljubeznijo. Ob iskanju smisla 
življenja in duševnega miru jih na nenavadni poti po Indiji čakajo številna presenečenja, ki poleg 
______________ vseh bolečin prinašajo tudi pomembna življenjska spoznanja..______________

Četrtek, 10. april 2008
Kino Odeon

ob 18.30 WILSONOVA VOJNA - Režija: Mike Nichols 
Igrajo: Tom Hanks. Julia Roberts. Amv Adams. Philip Sevmour Hofman / Wilsonova vojna je ne
verjetna, toda resnična zgodba o tem, kako so en kongresnik, ki je rad lagodno živel in se zabaval, 
ena dama iz visoke družbe, ki se je zavzemala za prave stvari, in en agent CIE, ki je imel rad dober 
spopad, skupaj pomagali izpeljati največjo tajno operacijo v zgodovini človeštva. Režiser Diplo
miranca in Bližnjih odnosov nam prinaša nevsakdanji pogled na hladno vojno v času sovjetske 
okupacije Afganistana. Nominacija za Zlati globus 2008 za najboljšo komedijo, glavnega igralca in 
igralko, originalni scenarij; Nominacija za Oscar in BAFTA 2008 za igralca stranske vloge....

Ob 20.30 Darjeeling Limited - Režija in scenarij: Wes Anderson

RAZSTAVA SLIK ZDENKE PETEK 
v cerkvi svetega Jakoba na Šaredu
Razstava bo odprta predvidoma oo nedelje, 27.4.2008. Ogledi bodo možni ob sobotah in 
nedeljah med 15. in 17. uro.______________________________________________ ________

§3l6rij3 INSULA SMREKARJEVA20 IZOLA, tel. 05/ 641 5303

20 let GALERIJE INSULA
rta vetntn

»CONCETTUALISMI«
akademskega slikarja

ALEŠA SEDMAKA
v galeriji XX9.12 FABRIKArte

Galerija Salsa VerdG Gramscijeva 4 -vhod iz Velikega trga 1, Iza
Razstavljal mlad trbovdjski slikar, grafik in pedagog

Benjamin Kreže m
Slikar združevanja minljivosti in večnosti.

“Kozmično oko"

Galerija Al^a / Kristanov trg 1

Poetičnost figure
razstava slik avtorice

SONIE SIST (Italija)

Mestna knjižnica Izola
Borza znanja

vabita na predavanje o

NARAVNI DEKORATIVNI KOZMETIKI
Vabljeni v četrtek, 3. aprila 2008, ob 19. uri v čitalnico Mestne knjižnice Izola

Ulica osvobodilne Fronte 15 Livade - Izola

Mestna knjižnica Izola, Borza znanja in 
Obalno društvo za boj proti raku

vabijo na predavanje 
PREVENTIVA PROTI RAKU

v torek, 8. aprila 2008, ob 19. uri v čitalnico Mestne knjižnice Izola
Ulica Osvobodilne fronte 15 Livade -Izola

Mestna knjižnica Izola
vas vabi na predstavitev 32. knjige iz zbirke Glasovi

KRUH IN RIBE
avtorice Nade Ravbar Morato

ki bo v četrtek, 10. aprila 2008, ob 19. uri v čitalnici Mestne knjižnice Izola
Ulica Osvobodilne fronte 15 Livade - Izola

Knjigo in založnico, celjsko 
Mohorjevo družbo, bo predstavila 

urednica založbe, Alenka Veber. Zgod
be bo brala dramska skupina KD Korte.

Dogodek bo glasbeno obogatil ženski 
pevski zbor

društva upokojenk Izola, Sinji galeb.

Predstavitev bo povezovala
Ksenija Orel.

V četrtek, 03. aprila bodo v sejni sobi Zavoda za zdravstveno varstvo Koper obele
žili Svetovni dan zdravja - 7. april, ki v letošnjem letu poteka pod geslom:

»PODNEBNE SPREMEMBE VPLIVAJO NA ZDRAVJE: MOJE, TVOJE, NAŠE!«
Tematika

Vpliv onesnaženega zraka in globalnih klimatskih sprememb na zdravje ljudi; 
Milan Krek, dr. med., spec. soc. med.

Vpliv sončnih žarkov na zdravje ljudi;
Marina Sučič Vukovič, dr. med., spec. soc. med., Irena Majcan Kopilovič, dipl. san. inž., Tina 

Kačič, dipl. san. inž., Bojana Bažec, univ. dipl. inž. kem. inž.
Vloga izobraževanja ob prihodnjih klimatskih spremembah;

Dr. Agnes Šomen Joksič, univ. dipl. inž. kem. tehnolog.
Delovno okolje; Boris Kopilovič, dr. med., spec. epid. in spec. MDPŠ 

Predstavitev programa EKO šole; Društvo za okoljevarstveno vzgojo DOVES
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Ribari in Green dragonsi so imeli 
učno uro za redarje in policiste
Prejšnjo soboto je Izola doživela »nostalgične" trenutke iz časov naše zlate nogometne 
generacije, ko smo še krojili slovenski nogometni vrh. Seveda ne govorimo o neki hudo 
kvalitetni nogometni predstavi, temveč o navijaških izgredih, ki so tekmo med Izolo 
in Olimpijo, kljub skromnosti tretje nogometne lige, postavili na prve strani domačih 
časnikov. Zdaj, dvanajst dni po tistih dogodkih je moč trezneje oceniti celo dogajanje.
Uradno seveda vsi vemo, kaj se je zgodilo. 

Nasproti sta si stali dve navijaški skupini, 

ki se zgodovinsko ne razumeta najbolje 

(če lahko enfatiziramo, no), in prišlo je do 

(pričakovanih) incidentov, To, kar naredi 

zadevo nekoliko bolj nenavadno pa so se

veda okoliščine.

Za začetek. Kaj za boga je prišla delat 
v Izolo cela delegacija ljubljanskih mla
deničev? No, ja. Seveda. Prišli so, jasno, 
navijat za svojo ekipo, ki se počasi vleče 
iz tretje lige. Zanimivo je to, da so po 
internetnih forumih Green Dragon
si pozivali svoje člane in simpatizerje 
na ..atraktivno" gostovanje oziroma 
na sprostitveni dan na morju pred po
membno tekmo hokejistov proti Avstrij
skemu prvaku iz Salzburga. Na kaj so 
namigovali kot «atraktivno" lahko samo 
ugibamo, saj športno gledano, niti te
kme med boljšimi slovenskimi ekipami 
žal niso preveč «atraktivne".
Na spletni strani teh ljubljanskih za
bavljačev (http://www.green-dragons. 
com/index.php) je celo reportaža z do
pusta v Izoli, ki ga, ne glede na nič kaj 
«dopustniške" dogodke, definirajo kot 
„žur“ in za tiste ki se „žura“ niso mogli 
udeležiti: «zamudili ste lepe trenutke". 
No ja, opravičujem se, če česa ne ra
zumem, toda če nekdo definira izlet 
kot„žur“ in je doživel„lepe trenutke" 
je od izleta dobil to in še več od priča
kovanega. Ne gre samo za to, kako so 
naši fantje napadli nebogljene ljubljan
ske turiste, ki so prišli navijat za svoje 
moštvo.
Predstavnik Ribarjev, član «stare garde" 
izolske navijaške skupine, nam je pove
dal, da so spopad začeli prav naši kon
tinentalni gostje. Po njegovih besedah 
(in očitno tudi po foto galeriji na njiho
vi spletni strani) so se fantje pripeljali 
v Izolo z avtobusom in tremi kombiji. 
Avtobus so policisti pospremili do Mes
tnega stadiona, kombiji pa so se mirno 
pripeljali do Delfina in od tam je mladež 
odkorakala proti mestu, malo raziskova
la po našem, tako imenovanem, labirin
tu ulic, se dobro založila z alkoholom in 
seveda s steklenicami, ki jih je nato pred 
tekmo uporabila za provokacijo nekaj 
mladih domačinov, ki so se pripravljali 
na tekmo ali pa preprosto pohajkovali v 
lokalih pod stadionom.

Objektivno dinamike dogodka seveda 
ne moremo opisati. Naš sogovornik 
pravi, da so Green Dragonsi začeli z 
provokacijami in lučanjem steklenic 
ter kamenja, ki ga je Izola zadnje čase 
polna, ter tako izzvali reakcijo izolskih 
mladeničev, ki so seveda takoj poklicali 
prijatelje, sosede in znance ter se odpra
vili na tekmo. Ob tem poudarja, da 
Ribari niso organizirali nobenega ogle
da tekme. Večina prisotnih domačih 
mladcev niti niso Ribari, oziroma niso 
nastopali kot Ribari. Preprosto poveda
no. Ti mladci so “branili” svoje mesto. 
Romantično povedano, no. In priznava, 
da je vse, kar se je dogajalo kasneje, to
rej metanje steklenic, kamenja itd pro
ti ljubljanskim gostom, resnica. A, da 
je bil to le povračilni ukrep za njihovo 
«dobrodošlico".

Ko pa skuša najti krivca za dogodek pra
vi, da je to vsekakor nogometni klub in 
predvsem policisti. Kako lahko le šest 
policajev, pričaka dve navijaški skupi
ni v strogem centru, kar so komentira
li celo Green Dragonsi na svoji spletni 
strani in označili prisotnost represivnih 
organov kot «nično", oziroma, ocenili 
so, da tako slabe organizacije pa še ni 
bilo. Sogovornik se je tudi vprašal, kako 
je mogoče, da jih na katerokoli gosto
vanje futsal ekipe, kjer je morda največ 
dva ducata dobro razpoloženih Ribarov, 
pospremi po dvajset policistov, na takš
nem «rizičnem" gostovanju pa se pojavi 
peščica policajev z nekaj varnostniki. 
Seveda, če bi fantje normalno sedeli 
in skandirali ime lastne ekipe ter se po 
tekmi skupaj odpravili na pivo, poli
cajev sploh ne bi bilo treba, a to je žal 
utopija. Vsi vemo kako zadeve v navi-

jaštvu funkcionirajo in če pride šest do 
zob opremljenih policistov v mladinski 
klub v katerem dvajset mladih igra mo
nopoli, je verjetno res nerazumljivo, da 
se enako število policistov sooči s kakš
nimi stotimi borbe željnimi mladci. In 
ker so mladeniči imeli proste roke za 
izkazovanje ljubezni in obojestranske
ga spoštovanja, je prišlo do incidentov. 
Ti bi, roko na srce, lahko bili tudi dosti 
hujši, vendar dan ni bil pravi za navijaš
ke spopade.
Obnašanja obeh skupin ne moremo in 
ne želimo opravičevati, vemo pa, da je 
bilo tako od vekomaj. Ne govorimo o 
navijačih, temveč tudi o navadnem vaš
kem življenju. V sosednji vasi pač ne 
moreš kar tako kur krasti.

Tekst: A.M. foto: B.V.

Zaprite
K pisanju me je vzpodbudil cirkus, 
ki so nam ga znova pripravili v Am- 
badsadi Gavioli ter razočaranje nad 
sklepi Varnostnega sosveta, kjer so v 
glavnem poskrbeli za boljšo varnost 
obiskovalcev, skoraj nič pa za nas, 
avtohtone prebivalce, ki prebivamo 
v okolici diskoteke in njene podbel- 
vederske “after” podružnice, kjer 
že celo večnost prenašamo »stran
ske učinke« delovanja diskoteke in 
divjanja njenih obiskovalcev. 
Ljudem z vrha občinske piramide 
očitno ni povsem jasno, da je sobot
no dogajanje (15.marca) le krona 
v njihovi zgodovini ter, da so rav
no obiskovalci za katere se toliko 
skrbi in med katerimi kar mrgoli 
trgovcev, preprodajalcev, junakov 
nočnih kronik, glasbenih teroristov, 
izvor brezštevilnih kršitev v bližinji 
in daljni okolici.
Ker tudi sami živimo blizu podbel- 
vederske plaže menimo, da je na
počil čas, da se prisluhne besedam 
predsednikov KS Jagodje, Livade in 
njihovim prebivalcem, ki menijo, da 
je najbolje, da se diskoteka Gavioli 
dokončno zapre in se tako končno 
zaključi dvanajstletno obdobje mla
dinskega terorizma.

Jadran Zankolič

Deanu v slovo
V petek, 28.3., smo na zadnje potovanje pospremili Dea
na Fičurja, človeka, ki je v vseh nas pustil košček sebe: 
kot oče, partner, brat, vnuk, nečak, bratranec in ne na
zadnje kot prijatelj.
Japonski pregovor pravi, da moški izpolni svoje življenje 
tedaj, ko zaplodi sina, napiše knjigo in posadi drevo.
Ali je Dean »izpolnil« svoje življenje?
Oja, Dean je »ustvaril« krasnega sina, ki se nahaja rav
no na pragu svoje življenjske poti. Vse dobro v Fičurjevi 
duši se je nakopičilo v tem mladem srcu. In Deanov duh 
živi dalje.
Saj menda ni napisal tudi knjige?
Vsako življenje piše svoj roman, čeprav ga nihče ne natisne. Deanov roman bi imel veliko 
strani, kljub temu, da je bilo njegovo življenje kratko.
Prvo poglavje, v katerem bi opisoval svoje otroštvo, bi bilo verjetno prepredeno z različ
nimi potegavščinami, saj je bil kot otrok zelo živahen in nagajiv.
Kot najstnik je očaral marsikatero mlado damo, izkazal pa seje tudi na drugih področjih. 
Lahko bi rekli, da je bil umetniška duša, saj je bil spreten slikar in odličen glasbenik. 
Na drugi strani pa je bil tudi izvrsten nogometaš, kar dokazuje, daje bil vsestranski. 
Sledilo je slovo od samskega stanu. Z Lili sta bila lep par, vendar se, na žalost, zakon ni 
obnesel.
Po ločitvi se je Fičo odločil za drugačno pot. Pot, ki ga je na nek način od nas oddaljila, 
ker njegove izbire nismo razumeli. In tistega črnega petka je bila napisana zadnja stran 
Deanove knjige.
Je mar posadil tudi drevo?
Seveda, veliko, mogočno drevo s številnimi koreninami. Ali se ga ne bomo spominjali 
kot človeka z izrednim smislom za humor? Ali ne bo v naših srcih odmeval njegov gla
sen, prešeren smeh.
Drevo je ovenelo, a njegove korenine so ostale.
Življenje je res kratko za tiste, ki ga merijo z užitki.
Zbogom, Fičo - this is thè end.
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Comune di Isola: 
la metà più uno 

che non c'è...
Esiste un sistema fondamentale nelle de
mocrazie parlamentari: per governare un 
Paese, una regione, un Comune, o anche 
semplicemente un 'associazione di giocatori 
di bocce, è necessario disporre della metà 
più uno dei voti assembleari, disporre cioè 
della cosiddetta “Maggioranza”. Voler 
governare senza disporre della fiducia 
dell’Assemblea, del Consiglio Comunale 
o del Parlamento, può venir interpretato 
come tentativo di introdurre un regime di 
sopraffazione da parte di pochi a danno 
sulla maggioranza. Anche per questo mo
tivo lo Stato, addirittura nella sua Carta 
Costituzionale, stabilisce tutta una serie di 
regole per garantire il decorso democratico 
nella gestione del governo. Ve l'immagi
nate che cosa succederebbe se a livello di 
Camera dello Stato ci si trovasse di fronte 
ad una situazione simile a quella isolana? 
Se il primo ministro dovesse insistere nel 
suo ruolo senza avere i numeri necessari 
al Parlamento? Si parlerebbe di regime 
dittatoriale, e noi ne conosciamo bene il 
significato.
A Isola, il Sindaco, strada facendo, haperso 
la maggioranza di cui godeva nel Consiglio 
Comunale. Però si ostina a non voler dialo
gare con altreforze politiche che potrebbero 
assicurargli quei voti necessari (natural
mente assecondando certe richieste), né 
vuole mettersi da parte. Tutto questo mentre 
bisognerebbe darsi da fare - anche se già 
con notevole ritardo -per l’approvazione 
del bilancio 2008. Per il momento non si 
riesce nemmeno a impostare una delibera 
che consenta, come prevede la Legge, il 
finanziamento provvisorio.
C ’è il rischio di un blocco totale dei finan
ziamenti ai fruitori del bilancio comunale? 
Per fortuna, pare, il legislatore-conoscen
do bene le storture cui possono arrivare ì 
piccoli boss politici locali - ha pensato 
bene di tutelare soprattutto i cittadini: 
le erogazioni mensili possono e devono 
continuare addirittura per i prossimi 24 
mesi in dodicesimi di quanto realizzato 
l'anno scorso. Poi si vedrà! Ma che cosa 
questa situazione possa rappresentare per 
un Comune in pieno sviluppo come Isola, 
speriamo non si debba scoprire mai!

Silvano Sau

Assemblea annuale dei soci della CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi

Martedì 25 marzo si è svolta a palazzo Manzioli l’assemblea della Comunità degli italiani 
Pasquale Besenghi degli Ughi. All’ordine del giorno la relazione sull’attività svolta nel 
2007 e il conto consuntivo per lo scorso anno. All’esame anche le problematiche legate alle 
attività del sodalizio.

Constatata una buona vitalità, 
ma anche auspicata una mag
giore compartecipazione dei 
soci alla vita comunitaria. La 
presidente Astrid Brenko ha 
letto e commentato la relazione 
sull’attività svolta nell’anno 
2007. Numerose sono state 
le iniziative portate a termine 
dai singoli gruppi, procurando 
all’associazione una visibilità 
nell’ambiente cittadino. Buono 
il coinvolgimento dei giovani 
delle scuole. Fatto notare anche 
il parziale autofinanziamento 
da parte dei membri di alcuni 
gruppi. Numerose le manife
stazioni culturali organizzate 
con la partecipazione di artisti e 

personalità del mondo dell’arte e della cultura sloveni ed esteri. Messa in evidenza la costante 
crescita del coro misto Haliaetum, le cui esigenze dovrebbero avere maggiore attenzione. Pro
blema non indifferente infatti sono i finanziamenti, sempre inferiori alle necessità del sodalizio. 
Non è da meno l’attività ricreativa e sportiva, con buoni risultati nei 264 incontri ai quali hanno 
partecipato le singole squadre a livello regionale e internazionale. Nonostante tutta la mole di 
attività e risultati i soci presenti hanno auspicato una maggiore presenza di tutti i connazionali 
e dei simpatizzanti alle singole manifestazioni.

"Il cuore dell'Istria " a Isola
II progetto “Il Cuore dell’Istria” 
è stato presentato a Palazzo 
Manzioli a conclusione del Pro
gramma d’iniziativa comunitaria 
1 nterreg III A2004-2006. Un pro
getto, è stato rilevato, che servirà 
a consolidare l’identità culturale 
e storica del territorio istriano.
Dopo un saluto del presidente 
della CAN di Isola, Silvano Sau, 
che ha sottolineato l’importanza 
di questi progetti per la salva- 
guardia del patrimonio storico, 
ma anche per il loro inserimento 
nei nuovi corsi del turismo inter
nazionale, il progetto, nelle sue 
finalità e nelle diverse fasi di 
realizzazione, è stato illustrato 
dal prof. Darko Darovec, di
rettore del Centro di Ricerche scientifiche dell’Università del Litorale. Il dott. Mitja Guštin, che ha 
coordinato in particolare la zona archeologica di Isola, ha fatto presente come la cittadina, proprio 
grazie al suo retaggio storico, dovrebbe progettare uno sviluppo delle attività turistiche che tengano 
conto proprio di queste potenzialità. Fla voluto quindi illustrare una ricerca riguardante l’assetto del 
sito archeologico di San Simone, dove è già stata ricostruita una copia del mosaico appartenente 
aH’ormai distrutta villa marittima romana. Un’area - ha sottolineato - che per buona parte rimane 
ancora nascosta sotto la superficie, ma che indagini appropriate hanno dimostrato di essere di notevoli 
estensioni e che, prima o poi, bisognerà riportare alla luce. Nel corso del dibattito è stato posto l’ac
cento sull’importanza di queste ricerche, finanziate nell’ambito delle iniziative comunitarie Interreg
III A fra Slovenia, Croazia e Ungheria, e che possono rappresentare anche nel prossimo periodo che 
andrà dal 2007 al 2013, un’importante occasione per far conoscere e divulgare il patrimonio storico 
e culturale locale, legato a questa parte del territorio istriano. Un’area che non ha cancellato la sua 
identità nonostante la presenza dei confini nel corso delle varie epoche storiche.



CULTURA CULTURA CULTURA
Al secondo concerto del pro
getto Ethnolnsula 2008, orga
nizzato dalla CAN di Isola, si 
è esibito al Palazzo Manzioli il 
duo Jure Tori e Ewald Ober- 
leitner. Dopo il melos mediter
raneo di Tamara Obrovac ed 
il suo TransHistria Ensemble, 
questa volta, al Manzioli, è 
stata la volta di un genere molto 
espressivo. Il fisarmonicista 
ed il contrabbassista hanno 
presentato prevalentemente 
musiche d’autore eseguite con 
bravura e passionalità. Jure 

Tori, sloveno, ed Ewald Oberleitner, austriaco, sono conosciuti ad Isola. Tori, fisar
monicista, si è già esibito alla Casa di Cultura quale solista mentre il contrabbassista 
Oberleitner ha suonato in regione, anni fa, con un gruppo jazz.

Non c'è più religione
Dalle informazioni che ci arrivano da ognidove veniamo a sapere che 
in questo mondo ormai tutto è intelligente, bombe incluse. A parte 
il fatto che non comprenderemo mai che le bombe possono essere 
intelligenti, abbiamo saputo che queste sono talmente intelligenti che 
una volta lanciate su un bersaglio lo mancano regolarmente. Poi ci 
hanno presentato delle abitazioni intelligenti le quali lasciavano i loro 
inquilini bloccati negli ascensori. Pure le automobili sono diventate 
intelligenti, automobili che non partono se gli autisti si trovano in 
condizioni da non poter guidare. Ma queste stesse, come le altre 
meno intelligenti di loro, in varie occasioni non partono e basta. L’ul
tima chicca ci viene dal Trentino dove è stato installato il semaforo 
intelligente, semaforo che segna rosso se uno va forte, però è ancora 
rosso anche per chi segue colui che va forte pur avendo una velocità 
moderata. Insomma, fra tutti questi intelligenti ci verrà il complesso 
di essere, noi uomini, gli unici idioti.

Gianfranco Siljan

Il Dramma Italiano di Fiume si è 
presentato a! teatro cittadino reci
tando per le scuole il suo ultimo 
lavoro, Bonaventura veterinario per 
forza, una delle sei commedie del 
famoso disegnatore, attore e scrit
tore italiano Sergio Tofano. Pieno 
di ritmo e di colpi di scena l’allesti
mento curato da Giorgio Amodeo.
Alla matinée di mercoledì 26 marzo 
hanno partecipato gli alunni della 
scuola elementare Dante Alighieri, 
della Scuola media Pietro Coppo e 
della scuola elementare Pier Paolo 
Vergerlo il Vecchio di Capodistira.
Purtroppo, per mancanza di pubblico, non c’è stata la replica serale dello stesso 
spettacolo per gli adulti.

w
Gli alunni della Scuola elementare 
Dante Alighieri che hanno parteci
pato al corso di animazione teatrale 
nell’ambito del progetto Dante, so
stenuto da Unione Italiana, si sono 
esibiti in palazzo Manzioli recitando 
e ballando ispirandosi alla cantica 
dantesca. Il tutto con la proiezione di 
disegni originali. Il corso di anima
zione teatrale, intitolato Infernologia, 
ha impegnato una decina di alunni 
che hanno incominciato ad imparare 
i segreti dell’arte scenica e hanno 
avuto un primo incontro con l’opera 
dantesca. Sono stati letti, recitati e 

commentati passi dell’inferno con l’accompagnamento di coreografie e con la pro
iezione dei disegni preparati dagli stessi alunni e le musiche scelte dalla regista, la 
giovane attrice, regista e animatrice Miriam Monica.

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Eventi culturali

Giovedì, 3 aprile 2008, ore 19.00, Casa 
di cultura
Il Gruppo Teatrale per il Dialetto, di
retto da Gianfranco Saletta, presenta 
LA LINEA DI ESTREMO ORIENTE 
- COMMEDIA DIALETTALE tratta 
da testi di Lino Carpinteri e Mariano 
Faraguna adattati per il teatro da Gior
gio Amodeo per la regia di Gianfranco 
Saletta. Organizzazione: CI P.Besenghi 
degli Ughi in collaborazione con IVI di 
Fiume e l’UPTdi Trieste.

Venerdì, 4 aprile 2008, ore 19.00, Pa
lazzo Manzioli
Apertura della MOSTRA itinerante dal 
titolo “ LUNGO I BORDI", dove pre
senteranno i propri lavori i pittori: Ro
berto Cantarulli, Pierpaolo Febbo, Luca 
Zedone Nespolon, Manuela Biancuzzi, 
Zarja Ražman, Simona Mahnič, Marti
na Žerjal, Silvia Lepore e Michele Dra- 
scek. La mostra verrà successivamente 
allestita a Gorizia e Portogruaro. Ad 
esporre anche altre attiviste del Gruppo 
di pittura della PBdU. Organizzazione: 
CI P.Besenghi degli Ughi.

poesie inedite i poeti: Isabella Piego, 
Giacomo Sandron, Dora Berzan, Ro
berto Ferrari, Maurizio Benedetti e Ma
nuela Pecorari. Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi.

Mercoledì, 16 aprile 2008, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli III piano
CONFERENZA sul tema “LTSTRIA 
E LA DALMAZIA AGLI OCCHI DI 
AL-IDRISI E HARUN IBN YAHYA”. 
Oratore: doti. Cristiana Rovere. Orga
nizzazione: CI Dante Alighieri in colla
borazione con UI - UPT.

Attività bibliotecaria

La biblioteca Domenico Lovisato e la
sala di lettura di Palazzo Manzioli sono 
aperte a tutta la cittadinanza dal lunedì 
al venerdì dalle ore 16.30 alle 19.30.

Si avvisano i bambini e i genitori che 
ogni lunedì, alle ore 17.00, si tengono 
le Ore della fiaba. Si prega gli interes
sati di prenotarsi in biblioteca nell’ora
rio di apertura.

Escursioni

Gustosi i 19 prodotti presentati dai 
17 partecipanti alla “Gara dei dol
ci pasquali” organizzata dalla CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi di 
Isola. La seconda edizione ha visto 
la partecipazione del gruppo m usicale 
“Serenate” di Pi rano e della presi
dente della CI di Zara Rina Villani.
Prima classificata la signora Laura 
Babič. Numerosi i dolci presentati ma 
scarsa la presenza di pubblico. Un 
vero peccato non esser stati presenti 
alla manifestazione ben impostata e 
ancor meglio riuscita, grazie alla spigliata conduzione della presidente della Besenghi 
Astrid Brenko. Ospite della serata di quest’anno la presidente della Comunità degli 
Italiani di Zara Rina Villani, che ha presentato il libro “Venezia e Dalmazia - unite 
da storia, gastronomia e tradizioni” edito dalla Comunità zaratina. Un volume di 
ricette, ricerche storiche e piccoli racconti di vita vissuta. Ad allietare i presenti il 
gruppo “Serenate "della Comunità degli Italiani di Pirano con un nutrito programma 
di canti istriani, triestini, sloveni e di altri Paesi.

Si dice e non si dice...
Parliamo della voce “abnorme”. Significa: di misura, di tipo, di dimensione non normale, 
lontano dalla norma; ossia: piccolo, storto, sbagliato, irregolare, che presenta fenomeni 
anormali,ecc. E errato l’uso di abnorme nel senso di: enorme, a meno che si voglia 
alludere a una grandezza illogica, assurda, che di per se stessa costituisca anormalità.

G.S.
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Sabato, 5 aprile 2008, ore 18.00, Pa
lazzo Manzioli
CONCERTO del pianista tedesco 
FRANK WASSER. In programma 
musiche di Beethoven, Debussy, Schu
mann e Stravinskij. Organizzazione: CI 
Dante Alighieri in collaborazione con
I ’Associazione Musicale “Serenade En
semble ” di Maggia.

Martedì, 8 aprile 2008, ore 18.00, Pa
lazzo Manzioli
CONFERENZA sul tema “DINOSAU
RI: SCOPERTA SUL CARSO TRIE
STINO E ISTRIA”. Relatore: doti.ssa 
Deborah Arbulla. Organizzazione: CI 
P.Besenghi degli Ughi in collaborazio
ne con UI-UPT.

Giovedì, 10 aprile 2008, ore 18.00, Pa
lazzo Manzioli III piano
II Cenacolo “Il Perseo” invita l’avv. 
Paolo Sardos Albertini per tenere una 
CONFERENZA l’argomento: 1945 - 
NASCITA DELLO STATO COMUNI
STA JUGOSLAVO - LA LOGICA DEL 
TERRORE. Organizzazione: CI Dante 
Alighieri.

Venerdì, 11 aprile 2008, ore 19.00, Pa
lazzo Manzioli
SERATA LETTERARIA nell’ambito 
della mostra itinerante dal titolo “LUN
GO I BORDI”; presenteranno le loro

Domenica, 20 aprile 2008, Bassano 
del Grappa
GITA DI UN GIORNO A BASSANO 
DEL GRAPPA. Dopo aver visitato la 
città, nel pomeriggio, la comitiva assi
sterà al Concerto del Gruppo Folclori
stico di Canti Popolari EL CANFIN. Per 
informazioni rivolgersi a Tura Bevitori. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Sabato, 26 aprile 2008, ore 7.00, Sta
zione degli autobus (presso il cantiere 
navale)
Partenza per la visita ai castelli dell’Istria 
croata e la riscoperta dellTstria bizan
tina per una cinquantina di soci e soci 
- sostenitori della CI PBDU di Isola. 
La quota d’iscrizione è di 20 Euro per 
persona e comprede viaggio, pranzo e 
vivande. Le iscrizioni sono aperte da 
lunedì 7 aprile a giovedì 17 aprile. Ora
ri d’ufficio: ogni lunedì e giovedì dalle 
16.30 alle 18.00.

Attività ricreativa e sportiva

Sabato, 5 aprile 2008, ore 9.00, Pale
stra di Livade e della SEI DA di Isola
V Torneo Internazionale di pallavolo 
maschile e femminile organizzato dalla 
CI PBDU, dove adeririscono circa una 
quindicina di squadre. Organizzazio
ne: CI Pasquale Besenghi degli Ughi.
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Sosed sosedu sosed
Nekaj pred 15.00 uro so morali izolski 
policisti posredovati na Osojni poti v 
Izoli. 69-letni domačin je kričal na 47- 
letnega soseda, ta pa je začel kričečega 
soseda porivati oz. odrivati. Starejšemu 
je bilo izrečeno opozorilo, mlajšemu pa 
je bil izdan plačilni nalog.

Ni vse v frizuri
V Izoli je nekdo ponoči vlomil v frizer
ski salon. Kot so ugotovili zaposleni, 
je vlomilec ukradel DVD predvajalnik 
znamke Sony. Z dejanjem je povzročil 
za 100 Eur škode.

Policisti pokvarili piknik
Izolski policisti bodo kazensko ovadili 4 
mladeniče, ki so jih uslužbenci zalotili 
pri kraji v trgovini. Policisti so na kra
ju ugotovili, da gre za štiri stare znance 
policije. Kazenske ovadbe so si prislu
žili 22, 26 in 34 letni Koprčani in 20 let
ni Divačan. Pri njih so našli za 82 Eur 
raznih suhomesnih izdelkov, kar so jim 
policisti zasegli.

Zaslužil tri dobre plače
Le nekaj minut po 20. uri so policiste 
obvestili o temnem BMW-ju, celjske re
gistracije, ki je vozil od Portoroža proti 
Izoli in preko polne črte večkrat prehi
teval kolono vozil. Z nevarno vožnjo je 
nadaljeval mimo Izole in naprej po av
tocesti proti Kozini. Za njim so že vozila 
policijska vozila, katerim pa na zvoč
ne in svetlobne znake ni takoj ustavil. 
Vozilo so policisti ustavili za tunelom 
Dekani, postopek pa so imeli s 24-let- 
nim Celjanom. Ob pregledu vozila so 
policisti našli več kosov prepovedanega 
hladnega orožja, od bokserja do nožev 
in teleskopske palice, kar so seveda la
stniku zasegli in ga za nedovoljeno po
sest denarno kaznovali. Kaznovali so ga 
tudi za več storjenih cestno prometnih 
prekrškov: za vožnjo z neregistriranim 
vozilom, brez veljavnega vozniškega 
dovoljenja, ker ni takoj ustavil polici
stom in drugo. Skupna kazen presega 
2300 Eur.

Skuterji bežijo
Ponoči je neznani storilec vlomil v ko
lesarnico stanovanjskega bloka tako, da 
je odlomil ključavnico obešanko in iz 
kolesarnice ukradel kolo z motorjem PI
AGGIO BRAVO, kovinsko modre barve. 
Če ga kje opazite mu naročite, naj gre 
domov.

Otrokom kradejo
Na otroškem igrišču je med igro otrok 
neznanec izkoristil trenutek nepazljivo
sti in iz žepa vetrovke enega od otrok 
ukradel GSM znamke NOKIA. Mladolet
nika oziroma njegove starše, je oškodo
val za 400 Evrov.

Zapis za zapisnik
Na policijsko postajo je prišel občan in 
prijavil, da mu je na parkirišču nekdo z 
ostrim predmetom poškodoval bočno 
stran vozila. Nekaterim je v življenju 
pač dolgčas.

Kopačica ni več domačica
Vsak pravi istrski kmet ima doma ko- 
pačico, narejeno v naj večji socialistični 
tovarni istrske regije. Tudi glavni ju
nak tokratne zgodbe jo je imel, dokler 
se ni zgodilo. Iz pomožnega objekta 
je namreč neznanec ukradel kopačico 
znamke TOMOS in s tem dejanjem las
tnika oškodoval za 500 Evrov.

Hauba party
V jutranjih urah so policisti zaradi pov
zročanja hrupa intervenirali na parki
rišču. Kršitelju, ki je nedvomno velik 
ljubitelj znanih ritmov, so zaradi kršitve 
izdali plačilni nalog. Kmalu po izve
denem postopku policistov so občani 
ponovno zahtevali intervencijo, saj so 
isti kršitelji ponovno povzročali hrup 
z glasbo. Ob ponovni intervenciji poli
cistov, trije udeleženci niso upoštevali 
zakonitega ukaza policistov, da s krši
tvijo prenehajo, zato so jih pridržali in 
jim izrekli globe.

Vzel kar je našel
Neznanec očitno ni nameraval le pres
pati v kamp prikolici ampak ga je bolj 
zanimala njena vsebina. Ker drugega 
tam ni našel si je postregel s TV spreje
mnikom in kaloliferjem, tako da ga ne 
bo zeblo ob gledanju prenosa seje izol
skega občinskega sveta.

Škodljivci prihajajo
Tisti, ki imajo opravka s kmetijstvom 
vedo, da je spomladi treba marsikaj 
poškropiti. Seveda pa brez škropilnice 
ne gre, zato si je neznanec pomagal 
tako, da je iz odklenjene poljske barake 
ukradel nahrbtno škropilnico znamke 
VOLPI.

Statistika
Izolski policisti so obravnavali še 4 pro
metne nesreče I. kategorije, 2 prometni 
nesreči II. kategorije in 4 primere zase
ga prepovedanih snovi (drog).

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Mama z otrokom najame 1,5 sobno 
stanovanje v Izoli. Tel.: 041 234 591
- V centru Izole, Postojnska, proda
mo prostorno, sončno 3SS v izmeri 
65 m2, v II. nadstropju stanovanjske 
hiše v nizu, s pripadajočim sorazmer
nim deležem podstrešja in nekaj sku
pnega prostora vse skupaj 73 m2, vsi 
priključki, klasična kurjava, možnost 
parkiranja na lastniškem delu vrta. 
Stanovanje je potrebno obnove. Vse 
dodatne informacije na tel. 040 260 
397.
- V Izoli najamem garsonjero ali eno
sobno stanovanje, tel 041 508 204
- Par srednjih let, brez otrok, išče gar
sonjero ali enosobno stanovanje v 
Izoli, tel 041 213 507
- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 
stanovanje v prvem nadstropju za 
enako ali večje z doplačilom v Izoli, 
tel. 05/ 6527 533
- Kmetijsko travnik ali njivo, lahko za
raščeno kupim . tel 051 311 180
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ
NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 
ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj
emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 
dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 
dosegljivo ves dan.
- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 
stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 
tel 051 80 44 80
- Mlad in urejen par (brez otrok) 
NUJNO išče primerno veliko sta
novanje na mirni lokaciji. 041 717 
489 (popoldan) ali 041 760 964
- V Izoli ali okolici kupim ali za
menjam (Ljubljana) garsonjero ali 
manjše stanovanje z teraso ali bal
konom. tel 041 759 947
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 
za daljše obdobje, tel 040 701 108

Vozila

- Prodam Renault Clio, 1.400 ccm, bencin, 
75 KM, letnik 1999, registriran do marca 
2009. Avtomobil ima 5 vrat z vso dodatno 
opremo, je redno servisiran in ima zimske 

gume. Pokličite: 031 375 979
- Opel ASTRA karavan 1,6 SW, letnik 96, 
prevoženih 140.000 km, ugodno prodam. 
Informacije: tel.: 041 393 585
- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054
• Motor “chopper” Kimko 125, prevože
nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 
pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 
Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 
Informacije: 041 584 056

Delo

- Zaposlim natakarja in več študentov za 
strežbo v lokalu sredi Izole. Tel.: 041 345 
605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali 
večkrat tedensko. Skuham tudi obrok hra
ne. Sem čista in urejena. 041 254 886

-Gostilna Istra takoj zaposli kuharja. Infor
macije na tel. 041 345 605
- Iščem hišo na obali v naravi ali z več
jim vrtom, ki potrebuje skrbnika in nudi 
bivanje. Po poklicu sem inž. agronomije 
in bi z velikim veseljem urejala vaš vrt. 
tel 040 551 491
-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) 
za delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polo
vičen delovni čas. tel 041 707 621
- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 
po nekaj ur. tel 031 310 410
- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkuš
nje iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. 
Iščem tudi delo trgovke, vnašalca podat
kov, hostese, receptorke, pisarniško delo) 
Od tujih jezikov znam italijansko in angleš
ko. Računalniško znanje osnovno, doseglji
va sem na 041 717 489 od 15.00 ure dalje
- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 
pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 
in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 

578 327
- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinj
skih opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048
- Iščemo delavko za čiščenje po
slovnih prostorov (ob ponedelj
kih) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke 
svojo prečno flavto, zato iščem 
potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 
me spet popeljala po tipkah tega 
instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko 
za delo v strežbi z možnostjo stal
ne zaposlitve, tel: 041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in pomoč v piz- 
zeriji za daljše obdobje. 041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za 
osnovne in srednje šole
Gsm: 041 287 425
• Inštruiram slovenščino, italijan
ščino in angleščino na vseh stop
njah. Tel.: 040 245 683
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na 
domu Tel.: 041 233 451
• Za skromno nadomestilo nu

dim pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 
opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nu
dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Prodam dobro ohranjeno zakonsko 
posteljo z jogijem, tel 041 345837
- Prodam 10 betonskih stebričkov za 
vinograd (po ugodni, polovični ceni) in 
kovinski bazen za 4 kubike vode. tel 05 
6419 348

- Iščem varuško na domu, v popoldan
skem času, 3-letnemu otroku. Cena po 
dogovoru, tel 040 393 675

Izolska policijska postaja bo v poletnih mesecih močnejša in lepša za tri mlade 
policiste, natančneje, enega policista in dve policistki. Na predstavitev mesta jih je 
v začetku tega tedna popeljal Mitja Rebernak, vodja policijskega okoliša oziroma po 
domače - naš rajonski policist. Da bi jih le večkrat srečali med hojo po mestu.



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB®.Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Proračunski polemični posveti

Četrtkova redna seja občinskega sveta je bila ena najbolj nenavadnih doslej. Ne
navadna je bila že zato, ker svetniki niso sprejeli niti dnevnega reda seje, saj so 
eni umikali, drugi pa dodajali točke dnevnega reda. Pri tem so si eni pomagali s 
pravniki, drugi pa s poslanskimi izkušnjami, na koncu pa je zaplet rešila glasovalna 
naprava, ki je menda odpovedala, čeprav je slišati informacije, da so nekateri zana
lašč narobe pritiskali gumbe in tako omogočili prekinitev seje. Tako nekoristnega 
zapravljanja proračunskega denarja (vsaka seja nas stane 7.000 Burov) še ni bilo.

Pred pol stoletja, 28. marca 1958 so v Izoli ustanovili Ljudsko knjižnico Izola. Na
tanko 50 let kasneje, 28. marca 2008 se je na proslavi ob tej lepi obletnici kar trlo 
ljudi. Prišli so nekdanji delavci knjižnice pa tudi ves občinski vrh in slavnostna 
govornica dr. Manca Košir, ki je govorila o ljubezni do knjige in pisane besede.

LACETTI

Lacetti MOJ za samo 9.990 EUR
Z registracijo ter obveznim in kas ko zavarovanjem

■ ILACETTI
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Lacetti 4V Lacetti 5V Lacetti SW

Bajc, d.o.o., Ajdovščina Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica Bajc, d.o.o., PE Koper
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica Sermin 7C • 6000 Koper
Tel.: 05 56 44144 • www.bajc.si Tel.: 05 530 4510 • www.bajc.si Tel.: 05 66310 60 • www.bajc.si

Navedena cena velja za model X5MB55C (bencinski motor, 5-vratni model), pod posebnimi pogoji nakupa, za omejeno količino vozil, do 31.3.2008. Emisije (g/km): 146 - 210. Poraba (mešani ciklus; l/100km): 5,7 -8,8. Slike so simbolne. Za vse informacije 
se obrnite na Avtocenter Bajc. Naročnik oglasa: Avtocenter Bajc, Ajdovščina.


